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T'OFEREIX, TOTALMENT GRATUIT, EL DIAGNÓSTIC 

PRECO<; DE MAMA 1 GINECOLÓGIC AMB LES 

TECNOLOGIES MÉS AVAN<;ADES. APROFITA-HO! 

TRUQUl 1NS ABANS DE TENIR QUALSEVOL SÍMPTOMA AL TELEFON 22 22 21 
TOTS ELS DIES (EXCEPTE DISSABTES) AL MATÍ DE 9 A 13 HORES. 

La capta anual a Ulldecona es fara el dia 3 de setembre, mitjanc;ant dues 

taules petitóries instal.lades a les places de l'Església ¡de Sales¡ Ferré. 

Agra·im per endavant la vostra generositat. 
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INFORMACIÓ GENERAL 

Un nou Inforniatiu 
Teniu a les mans els primer núme

ro de l'informatiu editat pel nou equip 
de govern municipal. 

Falten moltes coses per pulir, pero 
us suposem ambla suficient capacitat 
d'analisi per comprovar que pretén 
ser diferent en la presentació pero 
sobretot en el fons, en el que hi sorti
ra cada mes. 

És evident que la informació muni
cipal hi sera abundosa, en números i 
lletres, pero també sortira tota aque
lla informació o cartes o bé articles 
d'opinió que ens vulgueu fer arribar, 
sense més límit que el degut respec
te a persones i institucions. 

Estem intentant fer un equip de 
gent plural que tire endavant aquesta 
nova etapa, un equip sempre obert a 
noves incorporacions que vulgue do
n.ar fer de la vida local en tots els 
aspectes. Estarem certament limitats 

pel pressupost, pero per res més. 
Ulldecona necessita informació verí
dica i clara, i la tindra. Potser no 
sortirem tant als diaris, pero segur 
que en aquesta nova etapa tots 
estareu més ben informats. Aquesta 
és almenys la voluntat del nou equip 
de govern, i coma portaveu munici
pal, i responsable de l'informatiu, a 
aixo em comprometo. 

Josep-Lluís Millan 
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Aquí trobareu tot un seguit d'infor
macions de caracter general, que a 
ben segur que us seran d'interes en 
algun moment. 

La intenció és de que hi figuren 
telefons, horaris (trens, autobusos, 
farmacies , comer9os) i anuncis 
variats d'interes, preferentment 
oficials . 

Registre Civil MEsos oE JuNv 1 JuuoL 

Nom inscrit 

Yassin 
Maria 
Edgar 
Tarek 
Josep 
Mercé 

Nom marit 

Nom muller 

Rafael 
Maria-Isabel 

Juan-Carlos 
Marisa-Salomé 

David 
Jessica 

Francisco 
Virginia 

Agustí 
Maria-Angels 

Daniel 
Montserrat 

Data 
Defunció 

1/06/1995 
24/06/1995 
30/06/1995 
13/07/1995 
13/07/1995 
15/07/1995 

1 r. 
Cognom 

El Ghaoual 
Martínez 
José 
Khalfaoui 
Castell 
Montserrat 

1 r. 

Cognom 

Domínguez 
Roig 

Castell 
Campos 

Callarisa 
Rodrigo 

León 
Roig 

Morera 
Domenech 

Ayuso 
Hidalgo 

Nom 1 r. 
Difunt Cognom 

Vicente Vericat 
Alfonso Salom 
Francisco Villarraso 
Karl-Heinz Sommer 
Stefan Kehrer 
Ángela-Manuela Forcadell 

NAIXEMENTS 

2n. Data 
Cognom Naixement 

Gharbali 2/06/1995 
Poy 10/06/1 995 
Maresma 13/06/1995 
Ghanem 7/07/1995 
Queralt 22/07/1995 
Vi llar 30/07/1995 

MATRIMONIS 

2n. 

Cognom Població 

Comes Vinares 
Rubio Ulldecona 

Fabra Ulldecona 
Castell Ulldecona 

Gavalda Ulldecona 
Panisello Santa Barbara 

Floro Tortosa 
Reillo Ulldecona 

Cardona Ulldecona 
Guimera Ulldecona 

Carceller Ulldecona 
Esteban Barcelona 

DEFUNCIONS 

2n. Lloc Data 
Cognom Defunció Naixement 

Raga Ulldecona 16/03/1905 
Miró Ulldecona 9/03/1917 
Aguilera Ulldecona 30/08/1928 

Ulldecona 16/12/1941 
Ulldecona 29/10/1984 

Verdiell Ulldecona 21 /03/1907 

La Regidoria de Cultura 
Informa: 

Que el dia 30 de setembre d'aquest 
any, el Departament de Benestar 
Social de la Generalitat de Catalunya, 
convida a totes les persones que 
vulguin participar a la FESTA DE LA 
TOLERANCIA 1 EL CIVISME, que 
tindra !loca Barcelona a l'estadi olímpic 
de Montju·1c. 

Aquesta festa estara amenitzada 
per: 

ELS COMEDIANTS 
LLUÍS LLACH 

COMPANYIA ELECTRICA 
O HARMA 

La vila d'Ulldecona té assignades 
150 places gratu"ites per tal d'assistir
hi. La persona/família interessada en 
anar-hi que passi per l'Ajuntament 
(Retén) a apuntar-se. 

Població 

Tortosa 
Tortosa 
Tortosa 
Tortosa 
Tortosa 
Tortosa 

Provincia 

Castelló 
Tarragona 

Tarragona 
Tarragona 

Tarragona 
Tarragona 

Tarragona 
Tarragona 

Tarragona 
Tarragona 

Tarragona 
Barcelona 

Població Estat 
Civil 

Ulldecona Casal 
Vallibona Solter 
Lo ja Vid u 
Halle-Saale Casal 
Halle-Saale Solter 
Ulldecona Vidua 

Provincia 

Tarragona 
Tarragona 
Tarragona 
Tarragona 
Tarragona 
Tarragona 

Data 

Matri. 

3/06/1995 

24/06/1995 

24/06/1995 

8/07/1995 

8/07/1 995 

8/07/1995 

Provincia 

Tarragona 
Castelló 
Granada 
Alemanya 
Alemanya 
Tarragona 

Salutació 
del nou Alcalde, 
Sr. Lluc Raga 

Amigues i amics, convilatans tots: 
Comen9a una nova etapa de l'lnformatiu "ULLDECONA". 

El nou equip de govern vol que sigue molt més plural i 
participatiu , per tant us animem i convidem a col.laborar
hi. 

El passat 17 de juny vaig ser elegit Alcalde vostre, amb 
el suport de CiU, PP, ERC i UGI. Som molt conscients del 
compromís que hem assolit ambla nostra població, i de les 
dificultats que segurament trobarem per tirar endavant 
una bona acció de govern, pero també n'estem segurs de 

~ que la major part de la població d'Ulldecona, sabra valorar 
que en aquests moments i per damunt de qüestions 
ideologiques i partidistes que ens separen, volem treballar 
junts per Ulldecona a causa de les greus problematiques 
que afecten el nostre poble. 

Són molts els problemes que ens hem trobat per resoldre 
- incidencies per les obres de la doble via 
- obres del Castel! 
- enllumenat de la Miliana 
- millores a les basses 
- desviament de la carretera 
- camins municipals 
- no funcionament del Centre de dia, etc., etc., 
pero cal dir que la majoria s'estan comen9ant a resoldre favorablement, i pel que fa al P.U.O.S. (Pla Únic 

d'Obres i Serveis de Catalunya) per al quatrienni 95-99, l'Ajuntament d'Ulldecona ha presentat varies 
memories d'obres a realitzar, 

1 a. XARXA DE DESVIAMENT D'AIGÜES PLUVIALS (tots sabem les mancances que té Ulldecona en 
aquest sentit, per tant aquesta obra la considerem necessaria i urgent). 

2a. SUBMINISTRAMENT D'AIGUA AL BARRI DE VENTALLES (installació d'una bomba al pou i 
canalització fins al diposit). 

3a. RENOVACIÓ CLAVEGUERAM 1 QUITRANAT GARREAS PARE PALAU, G. CABRERA, M. MULET 
1 AMPOSTA. 

4a. OBRES DE RECONSTRUCCIÓ DE L'ANTIC CONVENT DE LES CARMELITES. 
Pel que fa a d'altres temes, us puc dir que tenint en compte la crítica situació de la indústria local al nostre 

poble, hem enviat una carta al Conseller d'lndústria Sr. Subira, informant-lo de la situació i demanant-li una 
entrevista per la 2a. quinzena de setembre, i al mateix temps visitarem al Sr. Solans, director general 
d'Urbanisme i al Sr. Paradell de l'INCASOL (tots dos pel tema Polígon) . 

Aquest mes d'agost tenim també una entrevista amb el Sr. Fidel Sust, director general de l'Esport pel tema 
d'instal.lacions esportives, i hi ha diverses iniciatives a coordinar per potenciar el turisme. També s'esta 
treballant de fort en la 5a. edició de la Fira de St. Lluc i s'ha posat en marxa d'una manera efectiva l'ADF, per 
prevenir toes, repoblar en la mesura del possible i ajudar en les possibles extincions. 

Finalment i com teníem les Festes tan damunt, s'ha treballat fort en la confecció del programa amb la 
col.laboració de totes les entitats locals, programa que esperem us agrade. 

Bé, per avui res més, rebeu la salutació del vostre Alcalde , que us desitja unes bones Festes a tots. 

Lluc Raga 

-3-



VIDA POLÍTICA 

ELECCIONS MUNICIPALS 
28 de maig de 1995 
Resultats a Ulldecona per Taules electorals 

Tau la Districte Ce ns Vots 
Local Parroq . 1.2.A 765 600 
Local Parroq. 1.2.B. 831 696 
Orfeó 2.2 693 584 
Casa Cultura 1.1 888 701 
Ajuntament 2.1 598 499 
Barris 3.1 497 378 

4.272 3.458 

Participació: 80.95% (3.458) 
Blancs: 1.09% 

81. 

12 
4 
5 
7 
3 
7 

38 

Nuls 

4 
3 
4 

14 

25 

PSC 

211 
255 
199 
251 
200 
194 

1.310 

CiU pp 

131 106 
144 115 
130 97 
134 137 
73 83 
34 73 

646 611 

Abstenció: 19.05% (814) 
Nuls: 0.72% 

ERC UGI 

75 61 
74 101 
83 66 
85 73 
84 56 
22 48 

423 405 

PSC: 37.88% CiU: 18.68% PP: 17.67% ERG: 12.23% UGI: 11.71% 

APLICANT LA LLEI D'HONDT 

PSC-PSOE CiU pp ERC UGI 
1.310 ( 1) 646 ( 3) 611 ( 4) 423 (6) 405 (7) 

655 ( 2) 323 ( 9) 306 (10) 212 203 
437 ( 5) 215 (13) 204 
328 ( 8) 
262 (11) 
218 (12) 

Regidors elegits el 28 de maig de 1995: 
PSC-PSOE: Jaume Antich , Pere Sans, Manel Vida!, Miquel Fusté, M. 

Carmen Ayen i Jordi Torrent. 
CiU: Lluc Raga, Agustí Verdiell i Adria Queralt. 
PP: Xavier Martínez i Jeroni Castell . 
ERC: Josep Lluís Millan. 
UGI: Celestí Hervas. 

EXPLICACIÓ 1 COMENTAR! 

Els vots de cada !lista es divideixen successivament per 1, 2, 3, 4, 5, etc., fins 
que d'entre totes les !listes es trien les 13 xifres més altes (cas d'Ulldecona amb 
13 regidors). 

Cal afegir que en aquestes eleccions els resultats finals foren molt ajustats, 
i amb pocs vots més hi haguessin hagut variacions. 

Només per posar uns exemples: amb tan sois 9 vots més, ERG hagués 
obtingut 2 regidors i CiU tan sois dos, pero CiU amb 14 vots més en tindria 3 i 
el PSC-PSOE, 5, i llavors ERG pera tenir-ne 2 hagués hagut de fer 19 vots més. 

Més lluny quedaven altres combinacions amb els altres grups, i sobretot la 
majoria absoluta pel PSC-PSOE, al que li van faltar 202 vots per obtenir-la, i en 
canvi va obtenir el 6e. regidor pels pels. Seguidament us oferim els resultats de 
les anteriors municipals i cadascú ja fara les seues valoracions. 

Elecció PSC-PSOE CiU PP ERC PSUC UCD CDS UGI 
3.4.79 1.265(6) 719 (3) 89(-) 1.123(4) 
8.5.83 1.814 (8) 937 (4) 385 (1) 

10.6.87 1.678 (8) 625 (2) 645 (3) 
26.5.91 1.418(6) 1.023(4) 273(1) 
28.5.95 1.31 o (6) 646 (3) 611 (2) 

197 (-) 
387 (1) 
423 (1) 

100 (-) 
266 (1) 

405 (1) 

Notes: Entre parentesi teniu els regidors obtinguts cada vegada. Al 79 i 83 
més que el PP propiament, que es deia AP, es va presentar una candidatura del 
PSR (Partido Social Regionalista) encap9alada per Ramon Forcadell, al 83 amb 
el suport explícit d'AP. 

Redacció 

Pacte de legislatura 
1995-1999 o també 
Acords per Ulldecona 
1995-1999 

A la Vila d'Ulldecona i reun its els 
grups polítics de CIU, PP, ERG i UGI, 
representats per tots els regidors 
electes en les Eleccions Municipals 
del 28 de maig de 1995 i acompanyats 
per dos membres del Comite Local de 
cada grup, 

EXPOSEN: 
1.- Constatem amb molta preocu

pació la situació alarmant que viuen 
molts de sectors economics locals, 
amb una constant davallada de 
l'activitat economica que obliga a 
l'exode bona part de la població acti
va, o el que és pitjor, la deixa a l'atur. 

2.- Així mateix, entenem que en 
molts d'altres aspectes la nostra po
blació ha anat perdent pes i impor
tancia, fenomen observable amb unes 
simples comparacions comarcals. 
Hem perdut serveis, població, possi
bilitats per a l'oci. .. 

3.- Si tenim en compte que en els 
darrers 16 anys Ulldecona ha estat 
governada pel PSC-PSOE (8 anys 
amb majoria absoluta) i gairebé 
sempre amb Jaume Antich com a 
Alcalde, hem de pensar, i a més a 
més n'estem conven9uts, que bona 
part de la responsabilitat d'aquesta 
baixada és seua. 

4.- A més a més no estem d'acord 
en absolut en la manera com s'han 
gestionat habitualment els pressupos
tos municipals, que ha fet endeutar i 
desestructurar economicament l'Ajun
tament. 

5.- Tampoc podem aprovar molts 
deis mitjans i sistemes utilitzats per 
!'Alcaldía per a governar Ulldecona i 
perpetuar-se en el carrec: la temor, el 
fetdevoler-hocontrolartot, i la manca 
de respecte a persones, fins i tot a 
regidors d'altres grups. 

6.- Davant de tot aquest estat de 
coses i malgrat que la !lista del PSC
PSOE ha estat novament la més vo
tada, creiem que cal donar un cop de 
timó al govern municipal d'Ulldecona 
i fer-lo obert i participatiu a la resta de 
grups polítics, i per tant als 2.085 
votants (62% de l'electorat) que han 
fet costat a les nostres candidatures. 

Pensem que és el moment de 
canviar l'estil en l'acció de govern. 

Davant deis qui entenen la política 
coma aparador i espectacle, nosaltres 
som uns conven9uts que la política és 
un instrument al servei de les perso
nes. Ara és el moment de posar la 
il.lusió al servei d'un projecte que com
bine el creixement economic amb la 
qualitat de vida. 

S'ha acabat una etapa i ara n'hem 
de comen9ar una altra. 

Per tant, i en base a tot el que hem 
exposat anteriorment. 

ACORDEM: 
1.- ALCALDIA 1 TINENCIES D'AL

CALDIA 
Alcalde: Sr. Lluc Raga Sauch. 
1r. Tinent Alcalde: Sr. Xavier 

Martínez Madrigal. 
2n. Tinent Alcalde: Sr. Josep Lluís 

Millan Masdeu. 
3r. Tinent Alcalde: Sr. Celestí 

Hervas Picazo. 
2.- COMISSIÓ DE GOVERN 
La Comissió de Govern de l'Ajun

tament d'Ulldecona estara integrada 
per !'Alcalde i els Tinent d'Alcalde 
esmentats en el punt anterior. 

A les reunions de la Comissió de 
Govern també assistiran, com a as
sessors pero sense vot, la resta de 
regidors que han signat aquests 
acords, és a dir, el Sr. Adria Queralt, 
el Sr. Agustí Verdiell i el Sr. Jeroni 
Castell. 

3.-COMISSIONS INFORMATIVES 
Totes les Comissions lnformatives 

seran presidides formalment per 
!'Alcalde, pero seran els sots-presi-

dents els qui n'exerciran la respon
sabilitat a nivell de gestió i control de 
tots els temes que els corresponguen. 
Les Comissions quedaran, de tota 
manera, subjectes a possibles modi
ficacions del ROM. 

Així mateix, i previa resolució de 
l'Alcaldia i amb el vist-i-plau del sots
president de la Comissió, se'n podran 
delegar funcions concretes de 
cadascuna als regidors que conside
ren més idonis, i naturalment, en 
benefici d'una major efectivilat. 

Les diferents Comissions queden 
sota la responsabilitat deis següents 
regidors: 

COMISSIÓ D'HISENDA: Sr. Adria 
Queralt. 

COMISSIÓ DE GOVERNACIÓ: Sr. 
Lluc Raga. 

COMISSIÓ D'ACTIVITATS ECO
NÓMIQUES: Sr. Josep Lluís Millan. 

COMISSIÓ DE CULTURA: Sr. 
Xavier Martínez. 

COMISSIÓ D'URBANISME 1 MEDI 
AMBIENT: Sr. Jeroni Castell. 

COMISSIÓ DE SANITAT 1 SER
VEIS SOCIALS: Sr. Celestí Hervas. 

Finalment es designa el regidor 
Josep Lluís Millan coma portaveu de 
l'equip de govern municipal davant 
deis mitjans de comunicació i respon
sable de l'informatiu "Ulldecona". 

En cas de dimissió o baixa per 
qualsevol causa d'algun deis regidors 
de l'equip de govern sera substitu'it 
perla persona que en aquell moment 
nomenara el seu partit, en el mateix 

VIDA POLÍTICA 
carrec i rang que tenia !'anterior. 

Finalment, i un cop exposats 
aquests acords inicials, volem mani
festar que som molt conscients del 
compromís que des d'aquest moment 
agafem ambla nostra població i de les 
dificultats que segurament trobarem 
pera tirarendavant una bona accióde 
govern, pero també estem segurs que 
la major part de la població d'U lldecona 
sabra valorar que en aquests mo
ments, i per damunt de qüestions 
ideologiques i partidistes que ens se
paren, volem treballar junts per 
Ulldecona a causa de les greus 
problematiques que afecten el nostre 
poble. 

Així mateix, tots els regidors electes 
i Comites Locals ens comprometem a 
col.laborar i treballar honestament 
durant els propers 4 anys i sempre 
tenint en compte Is més estrictes 
normes democratiques. 

Ulldecona, 

Regidors de Ciu 
Lluc Raga 
Agustí Verdiell 
Adria Queralt 

Regidors del PP 
Xavier Martínez 
Jeroni Castell 

Regidor d'ERC 
Josep Lluís Millan 

Regidor d'UGI 
Celestí Hervás 

Comité Local Ciu 
Enrie Tomas 
Joan R. Marco 

Comité Local PP 
Ramon Sauch 
Antoni Muñoz 

Comité Local ERG 
Jordi Castell 
Araceli Subirats 

Comité Local UGI 
Víctor Vidal 
Adolfo Morales 

Entrevistes als Regidors _____ _ 
En aquest apartat dedicat a les passades eleccions municipals, hem vo/gut recollir l 'opinió deis regidors elegits 

pels diversos partits polítics, tal i com s'havia fet en anteriors ocasions. Pensavem que seria interessant coneixer 
J'opinió de tothom sobre Ja campanya i el seu desenllaf, pero el Grup Socialista va rebutjar la invitació a 
manifestar-se que se Ji va fer. Ho fem present per evitar que ningú pugue pensar que hi ha hagut qua/sevol tipus 
de discriminació, donat que com ja hem dit, /'lnformatiu és de tots i obert a tothom. 

1.- Que Ji va semblar el desenvolupament de Ja campanya electoral a nivel/ local? 
2.- Com valoraria els canvis en l'alcaldia i en J'equip de govern? 
3.- Quines creu que són les prioritats a U/Jdecona en els próxims quatre anys? 
4.- Com es pensen aconseguir? 

CELESTÍ HERV As (UGI) 

1.- Una campanya bastant correc
ta, l'únic que passa és que a última 
hora es va endurir una mica, pero no 
per part nostra. Al final potser s'hauria 
d'haver tret una mica de duresa. 
Natros ens vam dedicar a fer una 
campanya el més digna possible i el 
més respectable. 

2.- La gent hade pensar que, quatre 
forces polítiques de caire bastant dife
rent s'hagin unit, vol dir que a Ullde
cona hi havia problemes molt grossos 
i que per pa rt de totes les forces 
polítiques hi ha hagut una voluntat de 
solucionar-los. Jo cree que ha estat 
aquest l'únic fi que ens ha fet posar 
d'acord a tots, perque el que feia falta 
era un . canvi d'estil sobretot en la 

gestió economica. 
3. - U lldecona té molts de problemes 

pero un deis més importants és el 
tema del clavegueram i aigua pota
ble. Cree que aquests dos temes són 
les prioritats. La tasca més important 
a fer en els proxims quatre anys s'ha 
d'englobar en el tipus d'infrastructura 
sanitaria, en el que he dit abans, aigua 
i clavegueram. 

- 5 -
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A nivell d'edificis públics i patrimoni, 
pensem que, per exemple, l'antic con
vent de les Carmelites esta molt ma
lament. A part d'aixo, cree que Ullde
cona té prou edificis públics, esta ben 
dotada. Cree que l'esforg s'ha de de
dicar a fer la xarxa del clavegueram i 
aigües pluvials. És una cosa que no 
es veu pero que fa molta falta, és un 
projecte que creiem que en quatre 
anys es pot fer i que esgotara tots els 
esforgos de totes les forces que estem 
governant. 

4.- La veritat és que quan ens hem 
reunit la gent que formem govern, no 
hem posat encara damunt la tau la els 
temes deis programes electorals ja 
que no és el moment. Pero la majoria 
portavem aquest tema dins les 
campanyes. Ja s'han hagut de fer 
unes memories valorades per al Pla 
Únic d'Obres i Serveis de la Gene
ralitat, que és un quadriennal. En 
aquest Pla ja s'inclouen aquests 
projectes i aixo s'haura de fer en quatre 
anys. Li donem prioritat a totes 
aquestes coses, aixo no vol dir pero, 
que deixem de banda altres coses 
com per exemple, el tema del Castell 
en que hi ha ja fons europeus i en que 
s'ha de col.laborar, la portada d'aigua 
a les Ventalles i el convent de les 
Carmelites. L'aigua de les Ventalles 
és una cosa que no val molt i que és 
necessaria i en un any s'hauria de fer. 
L'altre, aigües pluvials, clavegueram i 
el tema del Convent, també s'hauria 

de fer prompte. 

LLUC RAGA (CiU) 
1.- Una campanya electoral molt 

participativa. Per part de tots els partits 
es va treballar molt i el resultat va ser 
un índex de participació de la gent 
molt elevat. 

Pera mi va ser una campanya prou 
neta, tanta nivell de propaganda amb 
el que els partits enganxem i repar
tim ... ja que penso que cada vegada 
més hi ha una conscienciació de que 
no s'ha d'embrutar el poble. Després, 
parlant a nivell de la nostra coalició, la 
campanya va ser de respecte per a 
tothom, defensant el programa que 
portavem. Al final, potser va haver-hi 
massa incidencia en alguns partits en 
que va haver-hi atacs personals, aixo 
sí que és una !lastima. Pero, en gene
ral, va ser una campanya prou neta. 

2.- Jo els valoro molt positivament 
perque hi participa tothom. És un 
govern plural pero un grup monolític i 
penso que pot donar molts fruits al 
poble. Tothom sap qui és el respon
sable de cada area a qui s'ha de 
dirigir, !'alcalde esta tots els dies a 
l'Ajuntament i rep visites, també hi 
esta el regidor d'Hisenda que controla 
les despeses i les compres, el pres
supost ... La gent sap qui és el regidor 
d'Urbanisme, el de Sanitat, el de Cul
tura, de Benestar Social, d'Activitats 
Economiques, d'Agricultura ... Penso 
que tot i ser quatre partits d'ideologia 
tan distant estem treballant en equip i 
molt positivament. 

3.- La necessitat primordial és la 

reactivació a nivell economic. És difí
cil pero pensem que el principal és 
urbanitzar i posar en marxa el polígon 
industrial pera la capta ció d'empreses. 
És en el que hem de treballar més fort, 
perque pensem que la indústria esta 
molt malament, els llocs de treball 
també, cada vegada hi ha més atur i 
gracies encara que la gent que s'hi ha 
quedat ha pogut trobar feina tora del 
poble, pero el que hem d'aconseguir 
és que la trobin al seu mateix poble. 
Tenim una ciutat dormitori i hem 
d'aconseguir donar-li un gir, donar-li 
la volta. 

4.- Penjant-nos a les institucions i a 
l'lncasol. Ja estic en gestions, el que 
passa és que ara estem en una epoca 
de vacances, el mes d'agost és molt 
dolent, pero a partir de setembre, 
després de testes s'ha de treballar en 
aquest sentit. Jo ja he enviat una carta 
al conseller d'lndústria posant-lo en 
antecedents del que era Ulldecona i 
el que és ara, i les necessitats que té. 
He demanat una entrevista amb ell 
per a passat testes, per a la segona 
quinzena de setembre. 

AGUSTÍ VERDIELL (CiU) 
1.- La vaig trobar normal, tret d'un 

cas, d'una persona concreta que va 
perdre els papers, i va confondre els 
enfrontaments polítics amb enfron
taments personals. 

2.- El canvi ha estat i sera positiu, 
de moment encara no podem entrar a 
fons en valoracions concretes, pero hi 
ha aires nous i moltes ganes de 

treballar, molt d'interes en tirar enda
vant en tots els aspectes. 

3.- Per a mi hi ha una prioritat 
essencial, i com jo, veig que tots els 
altres membres també ho creuen: 
crear riquesa, crear llocs de treball, 
per fer aixo cald ra potenciar el poi ígon, 
comengar-lo a omplir, i també 
emprendre d'altres iniciatives. 

4.- Amb l'esforg de tots, equip de 
govern basicament, i tots els convi
latans que tinguen ciares les idees. 
També amb molts contactes amb totes 
les administracions, pero amb un 
dialeg molt obert amb tot el personal 
d'aquestes administracions. 

ADRIA QUERAL T (CiU) 
1.- Bé, em va semblar una cam

panya normal i cree que va ser prou 
neta per part de tots els partits poi ítics. 
Al final pero, penso que el PSC se'n 
va aprofitar. 

2.- Valoro tots aquests canvis molt 
positivament de cara a Ulldecona, 
perque cree que es necessitava un 
canvi de partit des de feia ja temps i 
també feia falta gent nova amb ganes 
de treballar. Encara que som quatre 
partits diferents estem treballant en 
equip i aixo sera positiu per a 
Ulldecona. 

3.- Cree que les prioritats basiques 
en les que hem de treballar són el 
polígon industrial, i tot el que fa 
referencia al tema de la xarxa de 
clavegueram i aigües pluvials. Cree 
que aquests són alguns deis temes 
més importantsa tractar en els proxims 
me sos. 

4.- El treball és difícil pero es pot fer 
demanant subvencions on calgui 
treballant tot el que faci falta. 

XAVIER MARTÍNEZ (PP) 
1.- El poble d'Ulldecona va demos

trar una gran maduresa política i un alt 
grau de convivencia ciutadana. 

La majoria deis partits ens vam 
dedicar a explicar el nostre programa 
i el que havíem fet fins aleshores. 

Sempre n'hi ha que intenten en
ganyar als voltants amenagant deis 
possibles canvis i són aquests els que 
crispen les campanyes. 

2.- Els electors majoritariament no 
van votar a !'anterior alcalde, sinó a 
d'altres partits i pertant és normal que 
aquestes opcions ens posessin 
d'acord per a consensuar un progra
ma i portar-lo a terme durant els 
propers 4 anys. 

3.- En Hisenda, racionalització de 
la despesa i disminució de l'endeu
tament. 

En infrastructures, recol.lector 
d'aigües pluvials i millora del clave
gueram. 

En Urbanisme, obertura i quitrana
ment de nous carrers i facilitats per a 
la construcció d'habitatges. 

En Sanitat i Serveis Socials, afavorir 
la constitució de la Creu Roja, amb 
l'adquisició corresponent de !'ambu
lancia i l'estudi de la viabilitat de la 
Residencia de la 3a. edat. 

En lndústria, Comerg i Agricultura, 
facilitats pera la promoció i creació de 
nous llocs de treball. 

En Govemació, compliment de les 
ordenances en vigor. 

4.- Treballar a l'uníson tot l'equip de 
govern i l'oposició, si vol, i escoltar al 
poble fent-lo participar de les decisions 
i esforgos. 

VIDA POLÍTICA 

JERONI CASTELL (PP) 
1.- Jo diria que no em van agradar 

algunes actituds del PSC-PSOE, i 
podria dir que vam demanar l'ORFEÓ 
per fer el míting la darrera nit de 
campanya, 2 hores abans que ells, i 
se'ns va denegar arbitrariament. 
Tampoc no vaig trobar correcte fer 
coincidir la Setmana de Cultura Cata
lana ambla campanya electoral, o fer 
passejar als grallers i gegants el dia 
de les eleccions en el que semblava 
un reclam pel PSC-PSOE ... i encara 
podria dir algunes coses més, pero ... 

2.- Considero que l'elecció d'un nou 
alcalde per part de 4 grups diferents, 
és la decisió més encertada que s'ha 
pres a Ulldecona políticament parlant, 
en molt de temps. 1 és evident, núme
ros canten, que respon al desig de la 
major part de la població per poder 
acabar amb una forma d'actuar i 
governar, al meu entendre inade
quada en molts aspectes, i molt perju
dicial pels interessos generals de la 
població. 

3.- Jo posaria en primer lloc, totes 
aquelles millares i obres que puguen 
fer-se en el tema economic, i prioritari 
el Polígon Industrial. El tema economic 
d'Ulldecona, creació de riquesa, etc. 
el trobo el més vital. 

A banda, cal una major transpa
rencia i racionalització en tota la tasca 
de l'administració local. 

4.- Cree honradament que a base 
de molt de treball i d'esforg per part de 
tot l'equip de govern. S'ha de valorar 
que 4 grups, per damunt de les 
diferencies de partit, hem estat capa
gos de posar per davant allo que ens 
podia unir a tots: el benestar d'Ull
decona. En aquesta direcció, hem de 
procurar trobar sempre les millors 
solucions, i n'estic segur de que sera 
així, perque el compromís de tots és 
fort i seriós. 
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VIDA POLÍTICA 

JOSEP LLUÍS MILLAN (ERC) 
1.- En línies generals va ser una 

campanya molt correcta, tret d'un cas 
concret. El candidat del PSC no va 
estar a !'altura quan va treure temes 
personals que no tenien res a veure 
amb la campanya. Penso que aixo 
demostra la categoria moral de les 
persones i es qualifica per si sol. A 

Eleccions als Barris 
Com a conseqüencia de les Elec

cions Municipals i com és costum, es 
va procedir també a l'elecció deis nous 
Alcaldes deis Barris. 

En aquest cas, a LES VENTALLES 
i ST. JOAN DEL PAS, es va proclamar 
com Alcalde !'única candidatura pre
sentada: ANTONIO MOLINA PEREA, 
ENRIC CASTELL LÓPEZ respec
tivament. El Sr. Molina és nou i el Sr. 
Castel! ja venia exercint el carrec. 

A VALENTINS es van presentardues 
candidatures, que aquest cop com ve
nia sent habitual, no es repartiran la 
tasca durant els 4 anys. VÍCTOR 
VALLS va treure 68 vots, i ABEL IGUAL 
40, pel que el nou Alcalde és VÍCTOR 
V ALLS en substitució precisament 
d'ABEL IGUAL (Héctor). 

En el cas de BARRI CASTELL, 
JORDI ROCA s'ha convertit en el nou 
Alcalde en obtenir 55 vots enfront deis 
45 d'ENRIC EDO que era també 
!'anterior Alcalde. 

No cal dir que fem arribar la felicitació 
de l'equip de govern a tots ells, als qui 
han sortit i als qui no, i desitgem molta 
sort a tots els Alcaldes deis Barris, amb 
la seguretat que el suport de l'Ajunta
ment no els mancara. 
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part d'aixo, tothom va respectar a 
tothom, natros també. Simplement, 
tot el que vam dir va ser qüestió polí
tica, no vam entrar pera res del món 
en temes personals. En general, tret 
d'aquest petit cas que sembla que és 
inevitable, a part d'aixo bé. 

2.- No va ser tacil decidir-se a fer 
aquest canvi, i més per part nostra, 
per moltes raons. Pero vista !'expe
riencia que teníem deis quatre anys 
anteriors quant a l'actuació de !'alcalde 
que hi havia i vista la situació en que 
es trobava el poble a diferents nivel Is, 
sobretot en temes economics i en la 
forma d'administrar el pressupost, 
pensavem que s'havia de fer un canvi 
d'aquest tipus, un canvi total. A més, 
comptavem que la nostra participació 
podria ser important quant a decidir 
tota una serie de coses que pensavem 
que al poble li feien falta. 

3.- A la nostra manera de veure, 
dues de basiques. Gestionar el pres
supost d'una altra manera que permeti 
un millor aprofitament per a tota la 
gent del poble, d'una manera justa, 
d'una manera que moltes coses que 
ara no es podien fer es puguin fer, 
amb el qual beneficiarem a molta més 

gent, acabant amb moltes capelletes 
que hi havia. 1, per l'altra banda inten
tar, cosa que sera difícil, e l 
rellanc;ament economic del poble a 
tots els n ive lls , tema en el que 
l'Ajuntament ha de ser capdavanter 
perque moltes vegades, és un mirall 
pera tothom. Des d'allí es poden fer 
moltes coses de cara a aixo. 

4.- A base, d'una banda d'ima
ginació, de pensar-hi, de tenir-ho com 
a prioritat, no només com a teoric, 
d'estar en contacte amb tots aquells 
departaments i organismes que en un 
moment donat ens puguin ajudar, 
d'estar en contacte amb tots aquells 
sectors economics del poble que 
tinguin alguna cosa adir en aixo i amb 
totes aquelles persones que vulguin 
treballar. A nivel! d'Ajuntament, basi
cament, destinant-hi diners i creant 
organismes, per exemple, el Patronat 
Municipal de Tu risme, que vindra a 
completar una mica !'esquema d'As
sociació d'Empresaris, Unió de Co
merc; ... Crear una especie d'organis
me superior, que podria ser en aquest 
cas un consorci de promoció econo
mica on hi estiguessin integrats tots i 
tinguessin cura de tot. 

Ajudefll a Bosnia 
Els nostres polítics, i els d'Europa, 

natros mateix, marxarem de vacances 
com tots els estius, i mentrestant a 
Bosnia , l'odi , la intolerancia i el 
fanatisme, el feixisme en definitiva, con
tinuaran fent la seua feina i exterminant 
persones innocents. 

Esgarrifa posar-te a la pell d'aquella 
gent, esgarrifa vore i sentir diariament 
allo que esta passant, i esgarrifa sentir 
la impotencia de no poder fer res que 
ho acabe d'un cop de tale;. Pero al 
mateix temps indigna la hipocresia i la 
poca vergonya de la comunitat interna
cional, que no va voler tallar el conflicte 
al principi i l'ha deixat arribar fins al punt 
actual. 

La UE i els EEUU en són els principals 
responsables, i és que Bosnia no té 
petroli. Tots van acudir coma mosques 
a Kuwait, un país sobira atacat per un 
altre, s'havien de defensar els principis 
del dret internacional i no sé quantes 
coses més, fins els espanyols es van 
fer valents. 

Ara, un altre país sobira reconegut 
internacionalment, l'estan desfent els 
nous Hitlers de la vella Europa, aquí al 
costal de casa nostra, no tan lluny com 

sembla. La UE i els EEUU a més a més 
de no fer res, impedeixen hipocritament 
que Bosn ia es defense amb un 
embargament absurd que no serveix 
de res, mentre tots baix matan negoci 
venent armes a qui poden. A Kuwait 
tots recordem com ens venien la moto 
de que comenc;ava un nou ordre mun
dial, i res d'aixo era veritat, la interna
cional deis mercaders, que no té patria, 
ni color, ni bandera, domina com 
sempre, i els resultats els veiem arreu 
del món. 

Avui, ara i aquí, a Ulldecona volem 
acabar amb aquest sentiment 
d'impotencia i fer alguna cosa, d'una 
banda institucional, per impl icar 
Ajuntaments, Consells Comarcals, 
Parlaments, etc., per pressionar de cara 
amunt, i de l'altra a nivel! popular, 
recollint material, queviures, diners i el 
que calgue per ajudar el poble de 
Bosnia. No és veritat que no podem fer 
res. Podem fer i molt si ens ho agafem 
com un problema propi, la solidaritat no 
pot tenir ni límits ni fronteres. 

Ulldecona, 15 de julio! de 1995 

Josep Lluís Millan 

Festes Majors 1995 
Les Festes Majors d'enguany vénen 

condicionades economicament par
lant per les de l'any passat, i per tant 
a l'hora de programar qualsevol cosa, 
s'ha tingut en compte. El pressupost 
per les testes de tot l'any eren 
23.025.81 O, en entrar el nou equip de 
govern quedaven exactament 
3.712.027. 

Com és possible aixo? Molt senzill, 
l'any passat es va estirar més el brac; 
que la maniga, com sempre, pero en 
any de Quinquennals la cosa es va 
disparar. Teniu present que tot i que 
amb l'invent de la Fundació es van 
arreplegar vora 5.000.000 per les 
Festes, del Pressupost en van sortir 
en total vora 35 milions més, pel que 
el cost total de les Festes '94 (Car
navals, Majors, St. Lluc, Reis, etc.) 
fou de vora 40 milions de PTA. 

D'aquests, a la vora de 13 ja no es 
podien gastar perque no hi havia prou 
partida, pero es van gastar igual i a 
primers d'any junt a uns 12 milions 
més d'altres conceptes, van entrar en 
l'anomenat reconeixement extraju
dicial aprovat amb el vot de qualitat de 
!'Alcalde quan a CIU li mancava un 
regidor. Ara, aquells 13 milions de 
testes del 94 s'han pagat amb carrec 
al 95 disminuint per tant el pressupost 
d'enguany. 

Com ens ho farem? Senzillament 
gastant menys d'una banda, tras
passant diners d'alguna partida on en 
queden i confiant en treure diners de 
les taquilles. Els costos en alguns 
casos són sensiblement inferiors, 
contractació, sopar, focs, etc. , i s'han 
reduH els dies de ball gratuns (se 

n'han fet tants fins ara ... que hem 
esgotat el "cupo"). 

Resumint, ens ho passarem bé igual 
i procurarem no perdre diners en els 
espectacles, i l'any vinent sera un 
altre any. Ara us expliquem algunes 
de les novetats particularitats 
d'enguany. 

Rock 
Hi ha dues nits previstes, el 26 

d'agost amb el "DESCONCERT" i el 
dia 1, dia d'inici. Sempre amb l'actuació 
deis grups locals i també amb un grup 
d'Alcanar. 

Pregó 
El pregoner sera enguany un fill del 

poble, com en anys posteriors, en 
aquest cas, ALBERT FERRÉ FERRÉ, 
autord' "HISTORIA D'ULLDECONA". 
S'ha pensat en avanc;ar el pregó a les 
22'30, anar posteriorment a obrir el 
ball, i després fer un sopar fred amb 
assistencia de Pubil les i acompa
nyants, que mai hi eren. Esta previst 
que el cost no arribe a la meitat de 
l'any passat. 

Balls 
Comenc;aran tots els di es a les 23'30 

en un intent de racionalitzar els horaris 
i atendre les queixes de tant de temps 
de que comenc;aven massa tard. Tots 
seran de pagament excepte la nit del 
pregó. No hi haura musclada i el tiquet 
costara 1.500 PTA. 

Paella 
Enguany el tiquet valdra 200 PTA, 

creiem que evitarem així que ningú 
agafe un grapat de tiquets i després 

Festes Majors 1995 Programa oficial d'Actes 

Dissabte, 26 d'agost 
9'00 hores: Competicions esportives a 

les Escoles i I' 1 nstitut. EliminatOries de tots 
els esports practicats duran! les Escoles 
d'lniciació Esportiva, Estiu 95. 

24 h.: "Desconcert". Actuaran els grups 
loca ls: DE DOL, TRUE PIETY, 
MIKSOMATOSYS i FALDUT FURY. 

Divendres, 1 de setembre 
23'00 hores: Concert líric. Fragments 

de les millors sarsueles al Teatre Munici
pal, perla Companyia deJosep Mª Damunt 
amb el patrocini de Caja Madrid. 

24'00 h.: Concert de rock a la pista del 
Club Joventut. Actuaran els conjunts 
locals: JOHN DEERE, CULS CUL TS i el 
conjunt d'Alcanar AIXUMARA. 

Dissabte, 2 
9'00 hores: Repartiment i construcció 

de "carafals" a la pla9a de bous. (Terrenys 
cedits per Mobles Arnau). 

9'00 h.: Competicions esportives a les 
Escoles i l'lnstitut. Finals de tots els esports 
practicats durant les Escoles d'lniciació 
Esportiva, Estiu 95. 

10'00 h.: XXIV Concurs de dibuix rapid 
organitza.t,pel Centre Cultural i Recreatiu 

PESTES 

es llanee l'arros com passava. Segur 
que s'estalviara cost de la paella 
(1.700.000 ara) i que no se'n fara 
malbé, i 200 PTA les pot pagar 
qualsevol. 

Bous 
No s'ha variat practicament res, tot 

igual excepte que a la tarda seran de 
6 a 9'15 de la nit. Un deis dies hi haura 
sardinada per a tothom. 

Altres activitats 
Hi haura sarsuela el dia 1, dues 

obres de teatre, dimecres revista a 
l'Orfeó, concert de bandes, d'acor
dions, havaneres, cremat i l'Orquestra 
de l'Esplai el dia 1 O. A banda de 
competicions esportives variades i de 
tottipus. Potser l'edició 50 de la VOLT A 
AL MONTSIA és un fet ben destacat, 
les NOCES D'OR no les fa tothom, i 
enguany la cursa sera el divendres 8. 

La DIADA NACIONAL DE 
CATALUNYA t indra enguany una 
bona col la d'actes festius i populars 
que li donaran més color i calor, mentre 
els altres anys només es feia una 
conferencia. 

En fi, a les Festes com sempre hi 
haura moltes activitats, i no era avui la 
intenció d'explicar-les totes donat que 
ja rebreu al seu moment el programa. 
Només dir que aquest any no s'in
cloura aquest aquí a l' lnformatiu per 
raons d'economia, i agrair a totes les 
Entitats l'esforc; que fan en l'orga
nització de les Festes, ja que elles són 
les autentiques protagon istes. L'Ajun
tament en aquest cas troba molt de fet 
i només li cal coordinar. Gracies. 

i obert a tots els infants de la vila. Lloc de 
concentració: pla9a de l'Església. 

13'00 h.: Campanes al vol i coetada 
anuncian! el comen9ament de les Festes 
Majors 1995. 

Seguidament, desfilada de caps
grossos i gegants pels carrers de la vila. 

16'00 h.: Competició intercomarcal de 
"birles", organitzada pel Club de Birles 
Ulldecona a les Escales, amb la parti
cipació de varis clubs d'aquestes co
marques. 

Competició de billar entre els clubs 
C.B. Caspe (Aragó) i C.B. Ulldecona. 

Competició de super-eros. 
Quadrangular de futbol, al camp del 

C.F. Ulldecona, partil entre l'A.C.D. La 
Sénia i La Galera C.F. 

17'30 h.: IV Trobada de Grallers i 
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PESTES 
Dolc;:ainers, ambla participació deis grups 
de Santa Barbara, Amposta, La Sénia, 
Vinarós, Sant Rafel, Benicarló i Ulldecona. 

18'00 h. : Quadrangular de futbol, al 
camp del C.F. Ulldecona. Partil entre el 
C.F. Ulldecona i el Masdenverge C.F. 

20'00 h.: lnauguració, a l'Ajuntament -
Casa de Cultura i Sala d'Exposicions de 
Caixa Tarragona , de les següents 
exposicions: 

• Manualitats, pel Club Sant Lluc. 
• Pintura, de Marcial Cataraín. 
• Ceramica, d'Asunción Raga. 
• Aquarel.les, de Josep Varés Martinell. 
• IV Concurs-exposició intercomarcal 

de maquetes i aeromodelisme, per la 
Germandat Verge del Loreto. 

• "L'aliga perdiguera del Montsia", pel 
Grup Ecologista. 

• Dibuix rapid, pel Centre Cultural i 
Recreatiu. 

21 '00 h.: Cercavila a carrec de la Ban
da de Música, sota la direcció del mestre 
Rubén Domingo i Boloix. 

22'30 h.: Desfilada de la Reina i Pubilles, 
autoritats i Comissió de Festes 
acompanyats perla Banda de Música. Al 
Teatre Municipal, Pregóde Festesacarrec 
del fill de la vila, Albert Ferré i Ferré. 

23'30 h.: Ball amb l'Orquestra Europa a 
la pista del ClubJoventut. Entrada gratu'lta. 

0'30 h.: Sopar d'autoritats i pubilles. 

Diumenge, 3 
9'00 hores: Tirada al "Colomí" al camp 

de tir del camí de Godall , organitzada per 
la Societat de Cac;:adors. 

10'00 h.: Pare Infantil, durant tot el dia, 
davant el polisportiu. 

Tirada nacional i social al plat, 
organitzada pel Club de Tir al Plat "Les 
Pedreres" 

11 '30 h.: Quadrangularde billar al local 
del C.B. Ulldecona, modalitat "al quadre 
47/2", entre els jugadors Pere Arnau, 
Ricard Arnau i dos jugadors de 1 a. 
categoría. 

16'00 h.: Continuació del quadrangular 
de billar. 

Competició de billar a l'Esplai, entre 
jugadors socis del mateix. 

Ouadrangular de futbol al camp del 
C.F. Ulldecona; eliminatóries pel 3r. i 41. 
llocs. 

18'00 h.: Final del quadrangular de 
futbol. 

18'30 h. : Concert d'acordió al Teatre 
Municipal, pel grup "Accordion Ensam
ble", del Conservatori Superior Municipal 
de Música de Barcelona. 

22'00 h.: Processó deis "farolets", per 
l'itinerari de costum, i ofrena floral a la 
Mare de Déu de la Pietat a la plac;:a de 
l'Església. 

24'00 h.: Bous Embolats a la plac;:a de 
bous {al costal de les Es-coles) . 
(Ramaderies d'Orient i Machancoses). 

Dilluns, 4 
10'00 hores: Competicions de ten nis a 
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les pistes del Club Joventut, eliminatóries. 
Festa final de tots els participants en les 

Escoles d'lniciació Esportiva, Estiu 95, a 
les Escoles. 

10'30 h.: Festival infantil al polisportiu, 
organitzat pel Club Sant Lluc. 

13'15 h.: Bous de carrer, als carrers 
Calvari i Salmes. 

15'00 h.: Campionat de guinyot al local 
de l'Esplai. 

Campionats d'estiu de tennis-taula; 
fina Is de totes les categories a les Escoles, 
organitzats pel Club Joventut. 

18'00 h.: Bous de plac;:a, als terrenys 
del costal de les Escoles. 

24'00 h.: Típic ball de Mantons a la 
plac;:a de l'Església. A continuació, obsequi 
a les parelles. 

Dimarts, 5 
10'00 hores: Competicions del 

campionat de tennis a les pistes del Club 
Joventut; eliminatóries. 

10'30 h.: VII Diada de la Bicicleta, 
organitzada perla Penya Ciclista Montsia. 
Anada al camp de golf de Sant Jordi. 

13'15 h.: Bous de carrer, als carrers 
Calvari i Salmes. 

16'00 h.: Competició de billar al local 
del C.B. Ulldecona, entre els joves del 
C.B. Ulldecona i els veterans de l'Esplai, 
a nada. 

18'00 h.: Bous de plac;:a, als terrenys 
del costat de les Escoles. 

19'15 h.: Sardinada popular, a la plac;:a 
de bous. 

23'30 h.: Ball amb l'orquestra Perfil a la 
pista del Club Joventut, tiquet. 

Dimecres, 6 
10'00 hores: Competicions del 

campionat de tennis a les pistes del Club 
Joventut; eliminatóries. 

11 '00 h.: Competicions de natació de 
totes les categories, organitzades pel Club 
Joventut. 

13'15 h.: Bous de carrer, als carrers 
Calvari i Salmes. 

16'00 h.: Competició de billar al local de 
l'Esplai, entre els veterans de l'Esplai i els 
joves del C.B. Ulldecona, tornada. 

17'30 h.: Campionat de caries, modalitat 
"el Cinquet" entre les sacies de l'Esplai. 

18'00 h.: Bous de plac;:a, als terrenys 
del costat de les Escoles. 

23'30 h.: "Merengue Show", al Teatre 
Municipal. 

Dijous, 7 
9'30 hores: VIII Diada del Castell, 

organitzada per la Secció de Muntanya 
del Centre Cultural i Recreatiu. 

Sortida des de la plac;:a de la Diputació. 
10'00 h.: Arribada al Castell i presa de 

possessió del nou Comanador, Francesc 
Ita rte. 

10'00 h.: Competicions del campionat 
de tennis a les pistes del Club Joventut, 
eliminatóries. 

13'15 h.: Bous de carrer, als carrers 
Calvari i Salmes. 

16'00 h.: Competició local de "birles" al 
recinte escolar, organitzada pel Club de 
Birles Ulldecona. Competiran l'equip local 
contra el de Sant Rafel del Riu. 

17'30 h.: Competició de cartes, 
modalitat "el Caco", entre les dones de 
l'Esplai. 

18'00 h.: Bous de plac;:a, als terrenys 
del costat de les Escoles. 

22'30 h. : Tradicional Ball de Mantons 
juvenil a la plac;:a de l 'Església. A 
continuació, obsequi a les parelles. 

23'30 h.: Revetlla popular a la pista del 
Club Joventut. Discoteca móbil i orques
tra Tremendo Relicario, tiquet. 

Divendres, 8 
9'00 hores: 50 Voila al Montsia (Noces 

d'Or), per aaficionatsde 1a. i2a. categoría 
i independents, organitzada perla Penya 
Ciclista Montsia. 

9'00 h.: Tirada al colomí al camp de tir 
del camí de Godall, organitzada per la 
Societat de Cac;:adors. 

10'00 h.: Competicions del campionat 
de tennis a les pistes del Club Joventut, 
eliminatóries. 

13'15 h.: Bous de carrer, als carrers 
Calvari i Salmes. 

18'00 h.: Bous de plac;:a, als terrenys 
del costat de les Escoles. Vaquetes. 

20'30 h.: Farinada, a la plac;:a de bous. 
23'30 h.: Revetlla popular. Discoteca 

móbil i orquestra Salduba, tiquet. 

Dissabte, 9 
9'00 hores: Acte de desmuntar els 

"carafals" a la plac;:a de bous. 
10'00 h.: Final de les competicions de 

tennis, a les pistes del Club Joventut. 
11 '00h.: XIV DiadadelJubilatal Pavelló 

Cobert Municipal, amb la col.laboració de 
l'Esplai i l'Associació de Jubilats. Organitza 
la Comissió de Sanitat de l'Ajuntament. 

12'00 h.: Competició de futbol al camp 
del C.F. Ulldecona, amb els equips de la 
Congregació Mariana d'Ulldecona i 
l'Agrupació de Veterans. 

Lliurament de premis deis concursos 
culturals i exposicions: 

• Dibuix rapid , pel Centre Cultural. 
• Narrativa, pel Grup de Dones, i 
• Maquetes i aeromodelisme, per la 

Germandat Verge del Loreto. 

Plantada de gegants, amb motiu de la 
VI II Trobada de Gegants de les colles 
geganteres d'Alcanar, La Canonja, 
Amposta, El Perelló, Sant Joan Despí, 
Vinarós, Benicarló, La Sénia, Sant Mateu, 
Santa Barbara, Vila-seca i Ulldecona. 

17'30 h.: Sortida de les colles 
geganteres. 

18'30 h.: Desfilada de carrosses tetes 
per les entitats i els barris, amb 
l'acompanyament de la Banda de Música 
i les Majorettes. 

20'30 h.: XVI Trobada de Bandes de 
Música al Teatre Municipal. • 

23'30 h.: Revetlla popular. Discoteca 
móbil i orquestra Aguacate Show, tiquet. 

Diumenge, 10 
9'00 hores: IV Trobada de bicicletes de 

muntanya, organitzada per la Penya Ci
cl ista Montsia d'Ulldecona. Concentració: 
a les 8'00 h. a les rodalies de l'Ermita de la 
Pietat, arribada, a la drecera de l'Ermita, al 
voltant de les 13'00 hores. 

10'00 h.: Tirada nacional i local a la 
guatlla, al camp de tir de Sant Rafel, 
organitzada pel Club de Tir al Plat de "Les 
Pedreres". 

11 '30 h.: Missa solemne cantada perla 
Capella Parroquial, amb l'assistencia de 
les autoritats i pubilles. 

13'30 h.: Repartiment de la paella po
pular d'Ulldecona, a l'Ermita de la Pietat. 

19'00 h. : Cantada d'havaneres i 
repartiment de cremat al polisportiu, amb 
el grup Mediterrania. 

20'30 h.: Ball amb l'orquestra Selles 
Melodies, al Polisportiu. 

PESTES 
22'30 h.: Teatre juvenil, pel grup juvenil 

del Centre Cultural i Recreatiu. Entrada 
gratu'lta. 

Dilluns, 11 
10'00 hores: Cursa interescolar, 

puntuable per al campionat provincial, 
organitzada perla Penya Ciclista Montsia. 

12'00 h.: Espectacle tradicional 
Saramandussa, a la plac;:a de "la Mera". 

17'00 h.: Competició de futbol al camp 
del C.F. Ulldecona, amb el primer partit de 
la temporada de lliga de la categoría de 
2a. Regional, entre els equips del 
Camarles i l'Ulldecona. 

17'00 h.: Tradicional Ball de Mantons 
infantil, a la plac;:a Catalunya. 

19'00 h.: Representació de l'obra tea
tral "La Ceba", pel grup Triangle de 
Cornella. 

22'30 h.: Castell de toes anuncian! la fi 
de la Festa Major d'Ulldecona, 1995. (Lloc: 
terrenys al costal del polisportiu). 

NOTES: 
- Es recorda a tothom que l'assistencia a 

qualsevol acte amb "bous" és totalment lliure i 
voluntaria. 1 que, malgrat que l'Ajuntament 
d'Ulldecona compleix íntegrament la Resolució 
de 12/5/89 de la Direcció General del Joc i 
Espectacles de la Generalitat de Catalunya, 
sempre hi pot haver algun perill per a les 
persones que hi van. 

- Els dies d'actuacions al Teatre Municipal, 
la taquilla estara oberta. 

- Duran! les Festes i a les hores 
acostumades, funcionara la Televisió Local. 

- La Comissió de Cultura es reserva el dret 
de poder modificar algun acte, si fóra necessari , 
anunciant-ho degudament. 
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PESTES 

Albina Fuentes Itarte 
Reina de les Festes 1995 

BARRI CASTELL 

Hola amics. Sóc Albina Fuentes ltarte, tinc 16 anys i he 
acabat aquest any 2n. de BUP a l'lnstitut "Sales i Ferré" 
d'aquí d'Ulldecona. Pera que sapigueu algunes coses més 
de mi us diré que a més a més deis estudis m'agrada molt 
escoltar música, llegir, anar al cinema sempre que puc i 
sortir amb els amics. 

Com podreu veure, són aquestes les activitats propies i 
normals d'una adolescent de la meva edat. 

Sortosament enguany he tingut el privilegi de que jo, una 
tilla d'Ulldecona resident a un deis seus barris: El Castell, 
hagi sortit coma Pubilla Majar de les Festes. Sé els esfor9os 
i obligacions que aixo representara per a mi i molt 

- 2-

gustosament intentaré fer acte de presencia a tots els actes 
oficials que se celebraran aquestes testes, tant d'ambit 
religiós, cultural com esportiu. 

Des d'aquestes línies agraeixo molt sincerament a tates 
les famílies del poble d'Ulldecona que tan desinte
ressadament m'han ofert la seva llar pera que pugui gaudir 
millar de les nostres Festes Majors en honor a la Mare de 
Déu de la Pietat. 

Com a Pubilla Majar desitjo a tots els ve·ins d'Ulldecona, 
Barris i a les persones que per aquestes dates ens visiteu 
que passem tots junts unes bones testes 1995 amb salut 
pau i harmonia. ' 

Laia 
Catnpi Albarera 

CENTRE CULTURAL 

Hola, em die Laia i aquestes testes represento al Centre 
Cultural i Recreatiu. Tinc 16 anys i vaig néixer a Barcelona, 
pero ja fa 8 anys que vise a Ulldecona. Enguany he fet 3r. 
de BUP i a part d'estudiar, en el meu temps lliure m'agrada 
escoltar música, especialment Beatles, llegir un bon llibre i 
veure una bona pel.lícula i sortir a donar una volta per 
passar-m'ho bé. Sóc una xica normal, senzilla i amb ganes 
de viure. M'agraden molt els animals, sobretot els gossos, 
les arques i dofins. També m'agrada passar una bona 
estona amb els amics. Algun dia m'agradaria poder viatjar 
per tot el món, pero abans m'agradaria que a tot el món hi 
hagués pau. · 

Encara que no sóc tilla del poble em fa moltíssima il.lusió 
representar al poble en les testes d'aquest any i per aixo us 
desitjo que gaudiu aquests dies al maxim. 

Bones testes! 

PESTES 

Cristina 
Alatninos Sancho 
C.F. ULLDECONA 

Hola ¡;óc Cristina Alaminas Sancho, vaig néixerel 5-8-78, 
per tant tinc 17 anys. 

Coma pubil la represento el C.F. Ulldecona. 
Estic estudiant Sanitaria l'lnstitut de Formació Professional 

Cal.l ipolis de Tarragona. 
Les meves aficions són anar al cinema, escoltar tata 

classe de música i sobretot sortir ambles amigues i viatjar. 
Uns deis esports que més m'agraden són el tennis , la 
natació o el futbol. 

Els meus actos preferits són Winona Ryder i Ethan 
Hawke. 

Les pel.lícules que més m'agraden "La casa de los 
espíritus" i "Entrevista con un vampiro". 

El que m'agrada més de les testes és el pregó com a 
pubilla, els bous i el ball de mantons i l'ambient, i una cosa 
de les que afegiria són les vaquetes a la matinada. 

1 no sé que dir-vos més, així que fins una altra. 
Desitjo que passeu unes bones testes, que només són 

una vegada a l'any. 
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FESTES 

Vanessa 
SanzAdell 

LA PASSIÓ 

Hola, sóc Vanessa Sanz Adell , vaig néixer el 20/03/78 a 
Ulldecona i sóc la Pubilla de la Passió. 

He estudiat 3r. de BUP a l'lnstitut d'Ulldecona. 
Una de les meves aficions és fer teatre, també m'agrada 

molt anar al cinema, sortir amb les amigues, fer esports com 
la natació i la vela. 

Els meus autors preferits són Lauren Bacall i Robin 
Williams i la pel.lícula que més m'agrada és "El club de los 
poetas muertos". 

El que més m'agrada de testes són els bous i l'ambient 
que hi ha durant tot el dia. 
B~, suposo que ja em coneixeu una mica més, així que 

ADEU! 
Espero que passéssiu unes bones testes. 

----=-14 - - - --------

lo landa 
Escudero Soliva 
CLUB SPORT SALA 

Hola Ulldecona, suposo que ja em coneixeu, pero per als 
que no, comengaré pel meu nom: em die lolanda, tinc 18 
anys, i estic treballant de perruquera (a veure si us animeu 
a passar). M'agrada molt sortirde marxa, ¿a qui no?, la vida 
són quatre dies i s'han d'aprofitar al maxim. 

En el temps lliure, aprofito pera escoltar música i tocar la 
guitarra, un deis meus hobbies preferits. La música que 
més m'agrada és la música "gotica" , encara que escolto un 
poc de tot, menys "maquina" (que quede ciar, ¡eh!). 

Quan a virtuts i detectes no parlaré perqué pera mi el més 
important és !'autoestima i sentir-se molt segur d'un mateix, 
sense donar importancia al que digui o pensi la gent. 

Si parlem de futur, la veritat és que no em trenco massa 
el cap pensant en el que faré, de moment estic treballant en 
el meu ofici, que ja és prou, el futur ja sortira sobre la marxa. 

Bé, ja em coneixeu un poquet més, només em queda dir
vos que ara que són testes, que no us privésseu de res i com 
sempre aprofiteu al maxim que només es viu una vegada. 
Adéu! 

Yolanda 
Forcadell Ferré 
CLUB BILLAR ULLDECONA 

Hola amics! 
Em die Yolanda Forcadell i Ferré, vaig naixer ara fa divuit 

anys a Ulldecona, un 4 de juny de 1977. 
Aquest any sóc la pubilla que representara el Club de 

Billar, encara que us he de confessar que no em defensa 
gaire bé en aquest esport. 

Em defineixo comuna persona oberta, respectuosa i molt 
riallera. · 

Algunes de les meves aficions són la música, 
l'excursionisme i la informatica. 

Bé, no sé que més dir-vos, només que passésseu unes 
BONES FESTES!!! 

.> 

FESTES 

Rosa 
Martín Fernández 
L'ESPLAI 

Sóc Rosa, pu billa que representa l'entitat de "L'ESPLAI" . 
Tinc 18 anys i sóc estudiant. Els meus hobbies són llegir i 
patinar. 

Un cop més se celebren les Festes Majors de la nostra 
Vila i aquest any amb molta il.lusió tinc l'oportunitat de ser 
pu billa; pero no per aixo seran unes testes totalment diferents 
per a mi, ja que sempre les celebro amb molta alegria i 
diversió. Per tant, enguany són un poc diferents, ja que no 
tots els anys se és pubilla. Per a mi !'alegria i la diversió no 
deixaran de ser les protagonistes de les Festes Majors un 
any més. 

- 15-



PESTES 

Yolanda 
Badia Prades 

CLUB D'ESCACS 

Hem die Yolanda Badia Prades. Vaig néixer el 12 d'agost 
de 1977, tinc 18 anys, per tant el meu signe del zodíac és 
Lleó. 

Represento com a pubilla al Club d'Escacs d'Ulldecona. 
Els meus hobbys predilectes són: 
- Escoltar música, sortir amb les amigues i amics de festa, 

jugar a tennis, etc. 
També m'agrada la informatica, estudio informatica a una 

academia. 
Els meus actors predilectes són Bruce Willis i Richard 

Ge re. 
Com a últim espero que passeu unes bones testes. 

Minerva 
Soler Sans 
ELS VALENTINS 

Em die Minerva Soler Sans, sóc la representant del barrí 
Els Valentins, i ara tinc 20 anys. 

Aquest any he cursat COU i ara comern;:aré Historia de 
l'Art a Lleida. 

Dins de les meves aficions m'agrada fon;:a llegir, escoltar 
música i viatjar. 

Durant aquests dies de festa els actes que més 
m'interessen, entre d'altres, són: la nit del Pregó, la desfilada 
de carrosses, i la nit deis bous embolats. 

Per tant desitjo a la gent del poble que pass en unes bones 
testes i que les gaudeixin torga, ja que tan sois són un cop 
a l'any. BONES FESTES. 

•¡ 

lo landa 
Matainoros Sanz 

MOTO CLUB 

Em die lolanda Matamoros Sanz, vaig néixer el 30-10-78, 
i aquest any sóc la pubilla representant del Moto Club. 

Les meves aficions són les següents: llegir; preferentment 
!libres de Sthepen King i E.A. Poe, el cinema, escoltar 
música, fer esport, els jocs de taula i sortir amb els amics. 

Quant a la gent, les qualitats que més valoro són la 
sinceritat i la tranquil.litat i les que em desagraden, la 
hipocresía i la gelosia. 

Respecte al meu futur, aquest any vinent cursaré el COU, 
malgrat aixo encara no he decidit quina carrera universitaria 
estudiaré posteriorment. 

Referent al món i els seus problemes cree que n'.hi ha 
molts, pero amb una mica de col.laboració per part de 
tothom,penso que podríem superar-los. Possiblement falta 
una mica més de solidaritat i tolerancia vertadera , no de la 
donada per a la propia satisfacció personal. 

Aprofitant l'ocasió, us desitjo molt bones feste:9 1995. 

Rosa 
Bengochea Roig 
CLUB SANT LLUC 

PESTES 

Sóc Rosa Bengochea Roig, pubilla del Club Sant Lluc 
d'aquestes Festes Majors 1995. Tinc 18 anys, vaig naixer el 
9-3-77. Sóc oberta, simpatica i sociable. Els meus detectes 
són la poca paciencia i ser massa nerviosa. No m'agrada la 
gent orgullosa, falsa i egoísta; pero d'altra banda m'agrada 
ten ir amics sincers amb els qui es pugui confiar. 

Com a afeccions tinc l'anar amb bicicleta, amb moto, 
escoltar música en general (balades, Sau ... ). 

En aquest moment estic en situació d'atur, tot i que 
aquesta tardor penso que tinc possibilitats de treballar. 

Com a record més significatiu de quan era menuda, tinc 
el deis estius a la caseta del meu iaio, que passava amb la 
meva família. 

Res més, per acabar desitjar-vos unes bones testes a 
tots. 
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PESTES 

Eva 
Alvarez Marín 

ORFEÓ ULLDECONENC 

Hola! Em die Eva, vaig néixer 1'11 de desembre de 1978 
a Barcelona, pero fa 10 anys que vise aquí a Ulldecona. 

Em diuen que sóc de caracter extrovertit, alegre i sobretot, 
m'agrada ajudar a les altres persones que estan prop de mi. 

Estudio per Zeladora d'hospital , és una feina que 
m'agradaria molt fer-hi. 

Les meves aficions són patinar, escoltar música {des de 
música deis 60 fins a l'actual), m'agrada molt el cinema i 
sobretot les pel.lícules d'acció com les de Jean Claude Van 
Damme. 

De les Festes m'agraden els bous (tant de carrer com de 
pla9a), la nit del Pregó, el dia de les Carrosses i el dia de 
l'Ermita. 

Espero que aquestes testes la gent s'animi més a sortir 
a fer unes Festes Majors millors. Jo, els desitjo unes bones 
testes i que les aprofiten a tope que només són una vegada 
a l'any. 

Bones testes a tothom. 

Sonia 
Valls Jaitne 
PENYA BARCELONISTA 

Em die Sonia Valls Jaime, t inc 18 anys i represento la 

Penya Barcelonista. Aquest any he cursat 4t. Administratiu 
a l'lnstitut de Formació Professional a Benicarló. 

Entre d'altres les meves aficions són escoltar música i 
viatjar. 

Dins de les testes el que més m'agrada és la nit del pregó 
i els bous embolats. 

Pertant desitjo a la gent del poble que s'ho passin molt bé 

i que aprofiten les testes al maxim. 

J 

"Estrellita" 
No recuerdo muy bien cómo fue, ni como la 

vi por primera vez, pero cuando mis ojos la 
vieron, no lo entendí ... 

Era invierno y hacía mucho frío, y al salir del 
centro yo siempre volvía solo a casa, era una 
pequeña caminata de uno o dos kilómetros. 
Por mitad del camino siempre pasaba por 
delante del cine, ya viejo y abandonado. Yo 
nunca dejaba que la curiosidad me venciese y 
me parara a mirar delante del escaparate. 
Miedo, ese lugar me daba miedo, siempre lo 
veía de lejos como un lugar tétrico y a punto de 
caerse y me daba miedo de que si lo mirara me 
atrapara a mi también en su interior (salía en 
una película). Pero ese día al pasar por su lado 
oí un ruido, un grito, un aullido o simplemente 
algo cayendo. Lo importante es que _me giré y 
mire al cine, al principio me asuste tuve miedo 
de que me atrapara, pero no pasó nada, nada 
se volvió a oír y nada parecía moverse,. excep
to mi vejiga. Fue entonces cuando la vi a ella ... 
La mujer con dos estrellistas en los pechos. 

Me giré para irme pero me atrapó la curiosi
dad y volví a mirar, en una vieja cartelera de 
películas, había la foto de una mujer medio 
desnuda que tenía una estrellita negra en cada 
pecho. No lo entendía. A mi madre nunca se 
las había visto, marcadas en la camiseta, ni a 
mi hermanita, en el paño. Acaso esa mujer de 

' 

la foto era una mujer mágica que había robado 
dos estrellas del cielo para así conseguir ser 
joveh y bonita para siempre. Eso estaba pen
sando cuando recordé un programa de 
televisión que vi hace tiempo. Trataba del 
nacimiento de un bebé. Y salía la imagen de 
una madre dando de mamar a su hijo. Y esa 
mujer también tenía dos estrellitas. No lo había 
recordado hasta entonces. Aunque después 
de haber amamantado a su hijo esa mujer se 
giró y aunque estaba de lado se le seguían 
viendo los pechos pero esta vez el que se le 
veía menos ya no tenía ninguna estrella. Supu
se entonces que esas estrellitas debían salir 
en las noches en que las mujeres se transfor
maban. Ya que hace poco después de la noche 
en que mi hermanita manchara la cama con 
sangre, ésta decía que ya no me burlara más 
de ella porque ya era una mujercita (se lo había 
dicho mamá), y después de eso ya no nos 
volvimos a b_añar juntos (entonces comprendí 
que eso debía ser por que le daba vergüenza, 
que le viese las estrellitas). Supuse también 
que la mujer de la foto no debía de haber tenido 
nunca un hijo por lo que todavía tenía e-sas dos 
estrellitas en los pechos. 

Y así seguí mi camino, con un nuevo ánimo, 
pues sabía y sentía que en mi interior y en el de 
todos, hay una estrellita . .. 

.. 



Faldut Fury 
"Vam comen~ar cantant als RossinyolS11 

Avui dissabte (15 juliol) la cita ésa les 20'00 hores 
a Jugos. É~ una tarda en que més o menys, tothom 
va mig ressacós i en que per aixo, els Faldut Fury, 
parlen poc. Es guarden les energies pera la nit. 

Mentre esperem a Miquel, que ha anata buscar 
les fotografíes que il.lustren aquestes pagines, 
repassem qui són els cinc protagonistes de la 
histbria: 

• Abel Muñoz: veu 
• Diego Roig: baix 
• Marc Calduch: guitarra 
• Miquel Carapuig: l'altra guitarra 
• Roe Fusté: batería 
A.: la nostra historia va comern;ar al 1 Desconcert, 

perqué Miquel i jo vam pensar, si aquests toquen i 
tan aixo amb la música que els agrada, nosaltres 
també ho podem fer ambla nostra, no? Pero, no va 
ser fins l'any passat quan ens vam decidir i vam 

Miquel i Diego actuant a A/canar 

, 

comengar a enganyar als altres perqué llavors 
teníem 14 anys i no pots arribar a casa i dir: "papa, 
compram una guitarra i un ampli". No és pla. 

- Sabeu música? 
A.: No, no tenim cap preparació musical. Jo 

cantava a casa. 
R.: Vam comengar cantant als Rossinyols, pero 

no sabem molt, només TI, TI, TA, TA ... 
Mi.: Sabem que és difícil tocar sense saber 

música, pero ara tots fem classes. Nosaltres 
escoltem una cangó a la cinta i després intentem 
treure-la, ja que de moment no toquem res nostre 
encara que ja en tenim una. 

A.: A més, tenim a lvonne que ens ensenya 
guitarra i ens ajuda tot el que pot. 

- El nom de Faldut Fury, d'on l'heu tret? 
A. : No ho sé. Havíem dit un munt de noms i com 

vam veure que érem realment la fúria falduda ... 
Ma.: Altres noms possibles eren Ditada de Porra, 

Eutanasia, Artrosis ... 
D.: Pensa que sortíem en dissabte a la nit amb 

paper i boli per a buscar un nom per al grup. 
Juntavem el nom deis cinc i ambles lletres anavem 
provant combinacions, pero no hi havia manera. 

- Una vegada triat el nom ... 
A.: Ja assagem tots els caps de setmana a la 

Porquera, que és un local ubicat al camí de l'Olivar 
a 1 Km. i mig a ma dreta, propietat del Sr. Toni 
Muñoz, que ens el deixa (ara ens el té castigat des 
de Pasqua). Bé, pero, vam comengar ara fara un 
any, a l'agostdel 1994 i vam debutar el 8d'abril , que 
era el dia en que feia un any de la mort de Kent 
Cobain, a l'Spai. No va ser coincidencia. Va ser que 
vam dir, ei ... ! hem de tocar avui, com un homenatge. 

Aquest concert va ser d'anar allí amb els 
instruments i avui toquem. Va passar que a la tarda 
Roe i jo ens avorríem i vam anar a beure i van dir .. . 
que no tocarem aquesta nit a l'Spai? Havíem parlat 
amb Toni i ens havia dit que sí. Després volíem 
anar a dir-li que no pero no sabíem com fer-h~ per 
a que no s'emprenyés i mira ... Passavem de tot i 
vam comengar a dir-ho a tothom i al final , sense 
voler vam tocar i va estar bé. 

El segon concertva ser a Alcanar per als Quintos, 
1'11 de maig, en testes. 

Mi.: Va anar bé pero estavem molt nerviosos. A 

V 

Alcanar molts maquineros se'n van haver d'anar 
pero com que va venir malta gent del poble, estava 
ple i ens ho vam passar molt bé. L'altre concert ja 
va ser a !'Impacte. Estavem com a "sardines en
latades". 

A.: Va ser el 3 de juny i aquí tot va comengar 
perqué un dia que anava calent i estava a la disco 
parlant an:ib Torrent, dient bestieses, ens va pre
guntar si volíem tocar i li vam dir que sí. 

Mi.: Que ... després també li volíem dir que no, 
pero al final no ho vam fer. Era molt menut, i quasi 
no cabíem pero jo ho tenia tot controlat. A un costat 
tenia a l'Angel fent-me llum amb una especie de ciri 
perqué en aquell raconet no m'hi veía, imagina't! 

Ma.: Aquí també ens va caure un cubalibre i amb 
els vidres del got es va tallar un cable i ciar, no 
anava. Jo pensava, que passa aquí? 

Mi.: Vam ten ir molts de problemes tecnics, es pot 
dir, pero vam xalar. 

R.: Jo al que m'ho he passat més malament va 
ser a l'Spai perqué vam haver de parar un munt de 
vegades ja que em pixava tota l'estona. Anavem 
catents com a suros. 

Mi.: A l'Spai estavem tots els amics, els De Dol, 
els John Deere, a primera fila i com que normalment 
venien als assaigs, estavem tranquils, ni senyal .. . 
A Alcanar també va estar molt bé, pero a mi no em 
van deixar beure. Així mateix. 

- Tipus de música? 
A. : Basicament punk-rock i alguna cosa de heavy 

i hard-rock. Tot soroll , tot fort. 
Mi.: Hi ha diversitat en els grups que ens agra

den. Ramones, Creator, Love Spring, Creen Day, 
Sepultura, Metálica. 

- Futur. 
Mi. : El futur és la mili. Tenim tots 17 i 18 anys. 
A.: Suposo que tocarem al Desconcert i potser al 

Roe en acció 
.. ~ 

Abe/ i Marc al concert de /'Impacte 

Kapikua a Penyíscola. 
R.: Mira, avui havíem de tocar a Vinares pero 

només ens pagaven un berenar i no és pla. 
Mi.: Hem de guanyar almenys pera cardes .. . tots 

ens hem posat a treballar, al principi no podíem 
comprar-nos els instruments, gracies als De Dol 
que ens els deixaven. Volem donar-los les gracies, 
sobretot a Bordes. 

- Sobre Ulldecona .. . 
A.: La marxa del poble és una animalada. 
D.: El que passa és que els pubs tanquen massa 

prompte i al final sempre fem cap a la Plaga de 
Bous. 

A.: També al Castell o a la Porquera. No som 
penya xunga. 

Mi.: Som penya guai, de la del KGB. 
A.: De totes maneres ja era hora de que aquí al 

poble es fes alguna cosa i ara amb tot aixo deis 
grups mira, cada dos pertres toca un o altre i els vas 
a veure i xales. 

Per acabar ... 
Mi.

1

: Per acabar nosaltres som més originals i no 
demanem local ni res d'aixo. Tenim la Porquera on 
no molestem a ningú i els ve'lns no es queixen. 

A.: 1 nosaltres ens ho passem molt bé. 
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Esther Canalda Garrit 
GRUP MAJOREITES 1 BANDA DE TAMBORS 

Hola Ulldecona: 
T'escric aquestes ratlles pera que em coneguis una mica millor, ésa dir, 

per a que sapigues qué sóc. 

Maria del Carinen 
Sevilla Rivas 

SOCIETAT DE CA<:ADORS 

Em die Maria del Carmen Sevilla Rivas i represento a la 
Societat de Car;:adors. Vaix néixer 1'11 d'agost de 1978 a 
Barcelona i tinc 17 anys. Sóc la segona de quatre germans. 

Tinc un caracter normal pero quan em fan enfadar és molt 
fort. 

Tinc els estudis d'auxiliar administrativa del que vull 
continuar estudiant. 

Les meves aficions no són moltes pero m'agrada escoltar 
música i sortir amb la meva colla i amics. 

M'agrada tota mena de música pero la que més m'agrada 
és la guitarrera. 

El que més m'agrada de testes són els bous de plar;:a, la 
nit del pregó, el xim-xim que sera el primer any que bailaré, 
en general, m'agrada tot de testes. 

FESTES 
El meu nom és Esther Canalda i tinc 18 anys. 
Tinc molles coses pera explicar-te, pero comen~aré descrivint-me a mi 

mateixa. Jo em definiria comuna noia responsable i molt, molt activa. Sóc una 
noia de conviccions, quan cree que alguna cosa és certa o falsa i en tinc 
preves és molt difícil fer-me canviar de parer. Tu en diries ésser tossuda?, no 
ho cree, perqué sí, sóc de conviccions, pero també sóc raonable i quan veig 
que estic equivocada no em sap pas greu rectificar-me. Li dono la maxima 
importancia a la raó i la logica, de !et són els fonaments del meu pensament. 
Per aquest motiu no sóc excessivament somniadora o fantastica, sóc molt 
realista. També sóc compromesa amb els meus ideals, amb allo pel qual cree 
que val la pena lluitar. 

Sóc perfeccionista en tot i fins i tot exigen! amb mi mateixa. Contínuament 
em dicto lites que he d'assolir i com que la perlecció no existeix, tot es pot 
millorar sempre, amb cada lita que aconsegueixo sóc una mica millor. 

Sóc sincera i m'agrada ser simpatica amb tothom. Sóc toleran! en tot, pero 
no suporto. la falsedat, la maldat i l'enveja. 

Aquest conglomera! de virtuts i detectes que constitueixen la meva 
personalitat es veu recobert per una capa, no sé fins a quin punt gruixuda, de 
timidesa. Lluito per desfer aquesta capa pero no és gens facil. 

Si em preguntes, Ulldecona, quines són les meves aficions, la meva 
resposta poi ser molt llarga. M'agrada practicar esports, sobretot escalar. Sóc 
amant de tot allo relacional amb l'art, cinema, teatre, literatura, música ... 
D'altra banda, també m'agrada molt viatjar, tocar el piano, ballar i sortir amb 
el meu xicot. 

Em preocupa en gran manera el deteriorament del medi ambient i la 
situació de minorització lingüística que sofreix el catala, no ja tan sois per 
parlants de llengües foranies, sinó fins i tot pels propis catalanoparlants quan 
en determinades situacions rebutgem la nostra llengua. 

Quins són els meus projectes per al futur? Bé, aquest any aniré a 
Tarragona perestudiar el primercurs d'Enginyeria Química, voldria continuar 
al mateix temps els meus estudis d'anglés a l'Escola Oficial d'ldiomes. Quan 
acabi els estudis m'agradaria treballar a una petroquímica, pero sé que aixo 
és molt difícil. També m'agradaria moltíssim viure una temporada a Bélgica, 
concretament a la ciutat de Bruixes i tornar a visitar París. 

Bé, Ulldecona, ara ja em coneixes millor. Finalitzaré aquesta carta pero 
abans vull dir-te que !'estimo. Quan estic molt de temps allunyada de tu , 
Ulldecona estimada, sento una pressió al pit i un sospi r em talla les paraules 
quan, en tornar a tu, contemplo el castell o l'ermita. Sempre seras al meu cor. 

Recorda'm sempre, 

Esther 
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Sabina López Oliva 
CLUB DE PETANCA 

Ya se han vestido de blancas las fiestas, la multitud 
impaciente viste las calles que bañadas ya en alegría, en 

Noelia 
Justo Daudén 

BANDA DE MÚSICA 

Em die Noelia Justo Daudén. Vaig néixer el 12 d'abril de 
l'any 1978. Tinc l'honor de ser la pubilla de la Banda de 
Música i toco la trompa des de fa 7 anys més o menys. 
Estudio 5e. de solfeig i he acabat el 3r. de trompa. 

La meva gran i única afició és la música, pero també he 
fet aquest any el 3r. de BUP. 

M'agrada tata classe de música, pero sempre m'inclino 
més cap a la classica. 

Les meves intencions són, en un futur, poder treballar 
dins el món de la música, pero primer hauré de treballar dur 
i no sera gens facil. 

Per acabar, m'agradaria donar les gracies a l'entitat de la 
Banda de Música per haver-me escoll it la pu billa representant 
d'aquesta entitat i també m'agradaria dir-vos a tots els 
loctors, que procureu assistir a tates les actuacions de la 
Banda, perqué els que les estem preparant, ho fem amb 
il.lusió i amb molt d'esfon;. 

Gracies i molt bones testes! 
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sus primeros aplausos se disponen a dar la bienvenida a las 
parejas que llenas de simpatía y belleza culminarán las 
calles de Ulldecona. 

Un vestido blanco, ganas de vivir, y la entidad a la que 
represento "La Petanca" harán posible que viva estas 
fiestas desde el interior de su corazón. 

Tengo 18 años y me llamo Sabina, me considero una 
chica extrovertida ¡¡¡Ah!!! ¿Os gusta la moda?, esos desfi
les de última temporada que caminan por pasarelas y 
provocan miradas que atentas en la noche nos sumergen 
en un mundo desconocido; sí imagínatelo, es como aquel 
que se adentra en un bosque y entre los diferentes sonidos 
que acompañan a la dulce música que componen peque
ñas criaturas y el dulce pasar del agua en el arroyo nos 
convierte por momentos en un dulce pájaro. 

¡¡¡Me encanta la naturaleza!!! 
A veces tengo la sensación de volar por entre las notas 

musicales que sensibilizan mi alma, y es que soy una 
verdadera romántica que me empuja a extasiarme con la 
música clásica. 

La misma sensación puedo compartir al envolverme 
entre la gente, profundizar en las personas, adentrarme en 
ellas, en sus pequeños problemas, ayudarles y sobre todo 
conservar aquellas que siempre fueron mis amistades. 

Ante todo, quiero compartir un deseo con todos vosotros: 
"Con los corazones unidos, una mirada y una sonrisa, 
hagamos posible entre todos que las fiestas 1995 estén 
llenas de júbilo, expectación, alegría y entusiasmo". 

Luces y más luces visten de gala el cielo, bombean 
nuestros corazones que graban en nuestra memoria cada 
instante vivido en la magia que entre todos seremos capaz 
de crear. 

Bueno debo dejaros ya, aunque con un fuerte abrazo. 
Espero veros muy pronto. 

E11titats 
- En primer lloc agrair-li, President 

l'oportunitat de poder fer-li arribar les 
inquietuds i problemes del Baix Ebre 
i Montsia, com a representant de 
Ramaders i Pagesos. 

- Referent a la ramaderia, l'ajun
tament d'Ulldecona es va fer eco, a 
petició deis més de 100 grangers 
d'Ulldecona, de la problematica deis 
animals morts. Es va presentar coma 
referencia el que tan a la propera 
provincia de Castelló: una empresa 
de transformació i destrucció és 
l'encarregada de recollir aquestes 
deixalles per a la transformació en 
adobs. La Generalitat valenciana 
ajuda a la instal.lació deis recol.lectors, 
caldria que per part de la Generalitat 
es mirés de fer aquest servei a les 
nostres comarques. 

Les comarques de Tarragona, estan 
per sota en renda per capita en 
comparació a la resta de les 
comarques de Catalunya, és per aixo 
que hem de procurar, entre tots, ficar
les a l'altura de les altres comarques 
de Catalunya. 

Evidentment, l'aigua és el que 
permetria un desenvolupament a tots 
els nivells, és per aixo que li demanem 
la posada en funcionament del canal 
Xerta-Calig, obra teta des de fa molts 
anys i que ajudaria a la no desertització 
deis pobles de !'interior rurals i sense 
massa possibilitats, pobles que 
comen9ant per Godall i la Galera fins 
a Xerta han de buscar-se treballa po
blacions més grans amb implantació 
industrial. 

També li demanem, President, fer 
cabals per poder regar les nostres 
mil.lenaries oliveres, que jo parti
cularment les considero patrimoni de 
Catalunya, dignes d'admirar, tant la 
bellesa de les saques com el volum 
de les rames, de la qual cosa ens 
dóna testimoni la falda del Montsia, 
així com també les noves plantacions 
que es tan i es taran. 

L'ajuntament de Freginals fa més 
de 5 anys va demanar els citats cabals, 
confiem en que ara els posarem en 
marxa tanta Freginals com als altres 
pobles de les nostres comarques. 1 un 
deis problemes que més ens preocu
pa i que afecta tant a les nostres 
comarqu,es com a la resta de Cata-

PESTES 

Sergi 
PlaAlonso 
• 
1 

Mireia 
Figueres 
Gallardo 
ASSOCIACIÓ 
MESTRESSES DE CASA 

lunya, per les seves repercussions 
tant en incendis comen sequera, és la 
desteta de les tronades. 

Jo, com a representant de Ra
maders i Pagesos, vull demanar-li , 
President, que des de la Generalitat 
es prohibeixi i que es faci comprometre 
a tates les empreses i particulars que 
utilitzen aquests mitjans tan insolidaris, 
que ells al.leguen que sois trauen la 
pedra a que se sensibilitzen i recapa
citen la seva actitud i que deixen a la 
naturalesa seguir el seu curs, que les 
pedregades són localitzades i la 
sequera és general, la pedra és aigua 
i l'aigua és molt escassa, el mal de la 
pedra les assegurances el cobreix. 
Confío, President, ja que el tema és 
molt delicat que la Generalitat posara 
tota la seva for9a pera que se solucio
ne aquesta qüestió; sé que aixo com 
els altres temes tenen un cost, ho 
sabem pero per a nosaltres és 
supervivencia. 

Moltes gracies 

Joan Biosca Forcadell 

Representant 
de Ramaders i Pagesos 
de Baix Ebre - Montsia 
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Préstecs de l'Ajuntament a 31.12 amb tota la informació sobre cadascun 
La intenció del nou equip de govern, és facilitar una informació el més exacta possible de l'economia municipal, sobre la que es vol exercir un control acurat, de cara a treure 

la major rendibilitat possible deis diners que s'administren. 
Aquesta vegada i per situar tothom, us oferim tota una serie d'informacions amb un mínim de comentaris. Temps hi haura en els propers números d'entrar més a fons en 

moltes coses pera que ens quede una idea clara de com s'administrava i com estavem, i com volem administrar i fer funcionar l'Ajuntament. 

Entitat lmport inicial Dades de 
Prestamista del préstec 

formalització 1 a. anualitat última anualitat 

Diputació Provincial 3.906.494 08-80 1981 30-09-00 

Diputació Provincial 2.785.802 09-81 31 -03-90 30-09-96 

Diputació Provincial 5.428.832 07-84 31 -03-89 30-09-99 

Diputació Provincial 6.567.407 07-85 30-03-86 30-09-00 

Banc Credit Local 18.173.200 27-09-85 31-12-88 30-09-95 

Diputació Provincial 5.911.290 07-86 30-03-87 30-09-00 

Banc Credit Local 13.408.781 19-09-86 1987 30-09-96 

Banc Credit Local 4.104.918 16-09-88 31-12-89 30-09-02 

Banc Credit Local 23.929.213 04-04-89 30-06-90 30-06-00 

Diputació Provincial 8.320.000 06-89 30-06-90 30-03-02 

Diputació Provincial 8.219.601 06-89 30-06-90 30-03-02 

Banc Credit Local 11.940.833 21-08-89 31-12-90 30-09-00 

Banc Credit Local 6.056.431 21-12-89 30-03-91 31-12-03 

Diputació Provincial 11.300.000 07-09-90 30-09-91 1996 

Banc Credit Local 8.516.220 16-10-90 1991 2000 

Banc Credit Local 29.310.851 14-11-91 1992 2001 

Caixa Tarragona 10.000.000 24-12-91 1992 1995 

Banc Credit Local 20.081.996 22-09-93 1995 2004 

Banc Credit Local 50.000.000 15-12-93 1995 2004 

Caixa Tarragona 10.000.000 09-11-93 1994 1995 

Caixa Tarragona 3.500.000 14-10-94 1995 1999 

Diputació Provincial 3.236.081 Pendent Formal. 

Totals 264.225.663 
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lmport interess. lmport amort. 
anuals 

226.052 

82.792 

346.700 

467.776 

380.207 

428.792 

450.870 

325.282 

1.779.181 

594.663 

663.206 

937.721 

535.418 

---
953.650 

3.522.705 

375.000 

2.608.351 

5.360.427 

403.011 

306.092 

20.747.896 

' 

anual 

268.124 

403.092 

484.800 

513.448 

3.168.394 

483.668 

2.069.504 

268.986 

2.222.811 

671.308 

587.486 

1.099.507 

345.778 

1.833.333 

641.514 

2.307.567 

2.500.000 

1.279.713 

3.461.837 

5.295.245 

755.888 

539.347 

31.201.350 

Cl:J 
~ 
el) 
el) 

""""'. o\ 

~ 
=t 

~ 
rs-
~ 

~ ........ 
1-t -

s-?. 
e;' = 
~- = ~ ...... 

~e 
""""'. ~ e ~ <· ~ ~ ...... 
~ 
ii--

Q.. 
""""'. ~ 

~ __. 
~ -· = ~ 
~ ....-
~ 
'-O 
'-O 
\JI 

Quantitat 
Finalitat Condicions penden! Número 

a 31-12-94 préstec 

Nou Diposit 10 anys al 11% 1.992.919 11-091060 

Nou Pou 6 anys al 11% 739.247 11-101160 

1 a. Fase Aigua 10 anys al 12% 2.889.173 61-118270 

2a. Fase Aigua 11 anys a 1'11 '5% 3.930.936 61-130670 

Camp de Futbol i Centre Salut 10 anys al 12% 3.168.396 11-132330 

3a. Fase Aigua 11 anys a 1'11 '25% 3.680.666 11-147950 

Diversos 10 anys al 12% 3.757.258 11-1 50450 

Obres INEM 1988 12 anys al 10'5% 3.082.846 51-176060 

Pavelló i PI. Catalunya 1 O anys a 1'11 '25% 16.085.545 11-187580 

5a. Fase Aigua 12 anys al 10'75% 6.238.588 61-16840 

4a. Fase Aigua 12 anys al 10'75% 6.163.306 61-16480 

Quitranat carrers 10 anys a 1'11 '65% 8.451 .563 11-192860 

Obres INEM 1989 14 anys a 1'11% 4.994.175 51-199460 

Pavelló Cobert, 2a. Fase 6 anys, sense int. 3.866.668 

Construcció menjador Escales 10 anys al 14% 7.045.462 11-216090 

Teatre, calefacció, INEM 91, etc. 1 O anys al 14'25% 25.560.839 11-239700 

Despeses corrents 4 anys al 14'95% 2.500.000 

Obres Avgda. Escales 1 O anys al 13'50% 19.787.747 11-254082 

Arranjament Camins 10 anys al 12% 50.000.000 11-390255 

Operacions corrents 

Bomba pou i carrer Barcelona 

Obres carrer Barcelona 
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INFORMACIÓ MUNICIPAL 

A la vila d'Ulldecona, el disset de 
juny del mil nou-cents noranta-cinc. 

A les dotze hores, es reuneixen al 
Saló d'Actes de la Casa de la Vila, seu 
de l'Ajuntament, els regidors electes 
següents: 

REGIDORS ASSISTENTS: 

Partit deis Socialistes 
de Catalunya (PSC-PSOE) 

Sr. Jaume Antich Balada 
Sr. Pere Sans Arasa 
Sr. Manuel Vidal Marcoval 
Sr. Miquel Fusté Ferré 
Sra. Mª Carmen Ayen Heredia 
Sr. Jordi Torrent Ollé 

Convergencia i Unió (CiU) 
Sr. Lluc Raga Sauch 
Sr. Agustí Angel Verdiell Solá 
Sr. Adria Queralt Ferré 

Partido Popular (PP) 
Sr. Javier Martínez Madrigal 
Sr. Jerónimo Castell Guarch 

Esquerra Republicana 
de Catalunya (ERC) 

Sr. Josep Lluís Millan Masdeu 

Ulldecona Grup lndependent 
(UGI) 

Sr. Celestino Hervas Picazo 

REGIDORS INASSISTENTS: 
Cap. 
Secretari: Sr. Josep Mª Alzamora 

Sanz, titular de la Secretaria amb 
caracter accidental. 

L'objecte de la sessió és procedir a 
la constitució del nou Ajuntament i a 
l'elecció d'Alcalde, en compliment del 
que preveuen els articles 195 i 196 de 
la Llei Organica 5/1985 de 19 de juny, 
del Regim Electoral General. 

FORMACIÓ DE LA MESA 
Previa entrega de les credencials 

respectives a secretari de la Cor
poració i comprovat per aquest el 
quorum d'assistencia necessari pera 
celebrar sessió, es forma la mesa 
d'edat, integrada pel regidor electe de 
més edat, Sr. Pere Sans Arasa, el 
qual la presideix, i pel de menor edat, 
Sr. Jordi Torrent Ollé, essent secretari 
el de la Corporació. 

CONSTITUCIÓ 
DEL NOU AJUNTAMENT 

Seguidament, el Sr. President de la 
mesa obre la sessió de constitució del 
nou Ajuntament i elecció d'Alcalde, i 
dispost que pel secretari siguin llegits 
els preceptes legals d'aplicació, 
donant-se lectura, per aquest, als 
articles 195 i 196 de la Llei del Regim 
Electoral General i article 36 i 37 del 

Reglament d'Organització, Funcio
nament i Regim Jurídic de les Entitats 
Locals , manifestant que, en com
pliment del que disposa l'article 36, 
apartat 2, del Reglament esmentat, 
queda a disposició del nou Ajuntament 
que es constitueix, preparats i 
actualitzats, els justificants de les exis
tencies en metal.lic i valors propis de 
la Corporació, dipositats en la caixa 
municipal i entitats bancaries, així com 
la documentació relativa a l'inventari 
del patrimoni de la Corporació. 

Acabada la lectura i previa com
provació de les credencials presen
tades i acreditada la personalitat deis 
electes, perla certificació que la Junta 
Electoral de Zona ha enviat a 
l'Ajuntament, presten promesa tots 
els regidors assistents, de complir 
fidelment les obligacions del carrec 
de regidor amb lleialtat al Rei i guar
dar i fer guardar la Constitució com a 
norma fonamental de l'Estat; fent-ho 
"per imperatiu legal" el Sr. Josep
Lluís Millan. 

El President de la mesa declara 
constitu'ida la Corporació. 

ELECCIÓ D'ALCALDE 
A continuació, el President anuncia 

que es procedira a l'elecció d'Alcalde 
i manifesta que poden ser candidats 
els regidors que encapgalin les seves 
corresponents llistes, que són: 

Sr. JAUME ANTICH BALADA, pel 
Partit deis Socialistes de Catalunya 
(PSC-PSOE) 

Sr. LLUC RAGA SAUCH, pel partit 
de Convergencia i Unió (CiU) 

Sr. JAVIER MARTÍNEZ MADRI
GAL, pel Partit Popular (PP), i 

Sr. CELESTINO HERV As PI CAZO, 
per l'agrupació d'electors Ulldecona 
Grup lndependent (UGI) 

Sr. JOSEP LLUÍS MILLAN 
MASDEU, pel partit d'Esquerra Re
publicana de Catalunya (ERC) 

L'elecció es fa personalment i no
minal. 

Acabada la votació, es procedeix al 
recompte de vots, obtenint-se el 
següent resultat: 

Vots emesos: 13 
Vots a candidats: 13, distribu'its de 

la següent forma: 
Sr. JAU ME ANTI CH BALADA: SIS 

vots, atorgats per ell mateix i els 
regidors següents: 

Sr. PERE SANS ARASA 
Sr. MANUEL VIDAL MARCOVAL 

Sr. MIQUEL FUSTÉ FERRÉ 
Sra. Mª CARMEN AYEN HEREDIA 
Sr. JORDI TORRENT OLLÉ. 
Sr. LLUC RAGASAUCH: SETvots, 

atorgats per ell mateix i els regidors 
següents: 

Sr. AGUSTÍ ANGEL VERDIELL 
SOLA 

Sr. ADRIA QUERAL T FERRÉ 
Sr. JAVIER MARTÍNEZ MADRIGAL 
Sr. JERÓNIMO CASTELL 

GUARCH 
Sr. JOSEP LLUÍS MILLAN MAS

DEU 
Sr. CELESTINO HERV As PI CAZO. 
Essenttretze el nombre de regidors 

i set la majoria absoluta legal, resulta 
elegit el Sr. LLUC RAGA SAUCH, i el 
President de la mesa manifesta que 
queda proclamat Alcalde, prestant 
promesa en legal forma. 

Abans de finalitzar la sessió, el Sr. 
Alcalde concedeix la paraula al Sr. 
Celestí Hervas, cap de llista de 
l'Agrupació d'electors Ulldecona Grup 
lndependent, el qual manifesta: 

«Senyor Alcalde electe d'Ulldecona, 
companys de consistori, senyores, 
senyors. 

Avui el primer acte oficial d'una 
nova etapa que s'inicia amb la 
constitució de l'Ajuntament d'Ullde
cona, vull iniciar-lo exposant una serie 
de consideracions personals i 
col.lectives, que al meu entendre i al 
de la gent integrada a la candidatura 
d'Ulldecona Grup lndependent, són 
i seran les que marcaran la nostra 
línia de treball a l'Ajuntament. 

En primer lloc, manifestar l'orgull i 
satisfacció que sento al representar 
un sector de ciutadans que el passat 
28 de maig , van donar la seva 
confianr;:a a Ulldecona Grup lnde
pendent, que sapiguen ells i altres, 
que tindran en mi, a la persona 
il.lusionada en representar-los dig
nament, i que dedicaré tot el meu 
esforg, en millorar en benestar del 
nostre poble. 

Ulldecona Grup lndependent, ini
cia la seva tasca a l'Ajuntament 
d'Ulldecona ambla presa d'una decisió 
de molta importancia per al poble, i 
que ha estat recolzat amb el seu vot, 
al candidat de Ciu, Lluc Raga, com a 
alcalde de la vila, no ha estat aquesta 
determinació nostra, una decisió que 
s'ha pres amb pressa, i sense medi
tar-la més bé, tot el contrari, hem 
decidit conscients de la responsabilitat 

queassumim i basada en una voluntat 
de canvi. 

Sabem que hi haura gent que no 
trabara encertada la nostra posició, 
pero també han de saber aquests, 
que una de les essencies de la 
democracia és !'alternancia deis 
governs , i que creem que per 
Ulldecona ha arribat el moment de 
canviar. 

Ulldecona esta passant moments 
difícils, cal que per part de tots hi hagi 
voluntatde red regar la situació, tenim 
el deure de fer-ho, natros no ens 
quedarem darrera, i recolzarem tetes 
les propostes, vinguin d'on vinguin , 
sempre queden al marge les 
qüestions personals i partidistes, per 
damunt de tot ha d'estar l'interes ge
neral del poble. 

Ulldecona Grup lndependent vol 
influir des de l'Ajuntament, a que la 
cultura del dialeg, sigui un factor 
prioritari en totes les relacions entre 
diferents sectors del poble. 

Hem de procurar entre tots, a evitar 
la crispació i els enfrontaments en les 
institucions. 

Per acabar, vull felicitar a tot el 
poble pel seu comportament i 
participació del dia 28 de maig, ho faig 
també extensible a !'alcalde i a la 
resta de membres de consistori. 

Moltes gracies 
i bon dia» 

Seguidament, concedeix la paraula 
al Sr. Josep-Lluís Millan, cap de llista 
del partit Esquerra Republicana de 

Catalunya, el qual manifesta: 
«A les eleccions de fa 4 anys, es va 

donar la mateixa situació d'ara: per 
voluntat popular cap partit va treure 
majoria absoluta, un fet nou en el 
panorama polític local que va provo
car que tothom hagués de dialogar, i 
puc dir com tots sabeu que el nostre 
grup va parlar amb tots els altres 
sense excepció. 

Per una serie de raons en les que 
ara no cal entrar, vam entendre que 
calia deixar l'Alcaldia en la llista més 
votada, donant-li en definitiva un vot 
de confianga, i demanant que es 
respectés la pluralitat que el poble 
havia triat, que es fessen les coses 
bé, i que tothom pogués treballar i 
participar. 

Ara, i després d'unes noves elec
cions, una vegada més, la voluntat 
popular ha rebutjat qualsevol majoria 
absoluta, i ha deixat si fa no fa les 
coses com fa 4 anys, pero el nostre 
grup i per decisió unanime hem optat 
per fer el contrari de llavors, és a dir, 
no deixar l'Alcaldia a la llista més 
votada i donar suport a un altre can
didat per constituir una nova majoria 
de govern, en la convicció de que tan 
democratica fou la postura de llavors 
com la d'ara. 

1 bé, que ha passat en aquests 4 
anys que justifique un canvi de posició 
tan substancial? Ha passat tota una 
legislatura que ens ha donat prou 
elements de judici , hem vist com ha 
actuat l'equip de govern, qui tenia la 
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responsabilitat, tota la responsabilitat, 
i massa vegades aquesta actuació no 
ens ha agradat. 

Avui no és el moment d'entrar en 
detalls sobre els fets produ'its en la 
legislatura passada, tots en sabeu 
prou, avui és el moment de mirar per 
avant i intentar entre tots, fer diferents 
els propers 4 anys en tot allo que no 
ha estat bo. L'etapa que avui comenga 
s'ha de caracteritzar per una admi
nistració municipal que mire com es 
gasta cada pesseta, que tingue ciares 
les prioritats en la despesa, que inten
te dinamitzar l'economia local man
tenint un contacte di recte i permanent 
amb tots els sectors, i sobretot s'ha de 
caracteritzar per un tracte huma i igua
litari envers tot el ve'inat, ningú no ha 
de tenir temor de venir a l'Ajun
tament. .. 

Aquests apunts tan senzills, s'han 
demostrat impossibles d'assolir amb 
!'anterior Alcaldia, i pertant avui elegim 
una nova via, difícil i complicada, a 
ningú se li escapa, pero il.lusionant i 
apassionant. Els 4 grups que avui 
emprenem aquesta tasca, som 
conscients de les dificultats, pero 
pensem que donem una lligó de 
sensatesa i sentit comú; per damunt 
de sigles de partit i ideologies que ens 
separen, hem estat capagos de po
sar-nos d'acord les persones, en allo 
que necessariament ens ha d'unir: un 
programa de realitzacions comú pera 
Ulldecona i els seus Barris, amb 
actuacions ciares, urgents algunes i 
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sobretot tenint les prioritats ben 
presents. 

És evident d'altra banda de que 
caldra dialogar molt i discutir el que 
calgue, sense exclusions i amb la 
participació de tots, pero Ulldecona 
ho agraira, les necessitats de la nostra 
població i la seua gent ens obliguen a 
entendre'ns, per sentit comú. Cal un 
canvi de ritme i de marxa, cal que 
participe molta gent, tot aquell que 
tingue voluntat de fer-ho, el nou 
Ajuntament estara obert a tothom i 
tots sabreu que s'hi fa, que s'hi gasta 
i com es paga, l' informació sera feno
menal. 

No hi ha dubte de que avui s' inicia 
una nova experiencia, de tots depen 
de que sigui profitosa; el nostre grup 
vol felicitar tots els nou regidors, tot 
animant-los a treballar amb sensatesa 
pel que tots estimem: Ulldecona. La 
nostra porta mai ha estat ni estara 
tancada per ningú, en tot cas per 
aquell que se la tanque conscientment. 

VISCA ULLDECONA!!! 
VISCA CATALUNYA LLIURE!!!» 

Seguidament, concedeix la paraula 
al Sr. Xavier Martínez, cap de llista del 
Partit Popular, el qual manifesta: 

«Alcalde, companys de consistori, 
senyores i senyors, bon dia! 

El passat 28 de maig la candidatura 
del Partit Popular va obten ir 61 1 vots. 

611 persones que volien que els 
regidors electes del Partit Popular 
assumíssim responsabilitats de 
govern municipal. 

Nosaltres després de les eleccions, 
hem tingut converses amb altres 
forces polítiques per poder arribar a 
un concurs, performar un nou govern, 
en el qual tinguéssim la nostra part de 
responsabilitat, empresa que hem 
aconseguit, representant al 62% deis 
electors, pero amb el compromís de 
treballar per a tots els habitants 
d'Ulldecona i els seus Barris. 

A partir del dia d'avui volem posar a 
l'abast de tothom, en la nostra actuació 
de govern, els principis basics del 
Partit Popular: honradesa, transpa
rencia, participació ciutadana, gestió 
eficient i il.lusió per aconseguir els 
objectius fixats. 

Volem deixar també constancia de 
la nostra ideologia de centre-dreta i 
del nostre catalanisme en defensa de 
la llengua, la cultura i les tradicions 
catalanes, pero sempre dintre de la 
integració a l'Estat Espanyol». 
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Seguidament, concedeix la paraula 
al Sr. Agustí-Angel Verdiell, de la 
coalició electoral Convergencia i Unió, 
el qual intervé breument, manifestant 
el seu desig de contribuir a la millora 
en les condicions de vida deis ve"ins 
de la localitat amb la seva aportació i 
de la resta de membres de la coalició 
de Govern municipal , demanant la 
col.laboració ciutadana per a 
l'assoliment d'aquest projecte. 

Seguidament, concedeix la paraula 
al Sr. Jaume Antich, cap de llista del 
Partit deis Socialistes de Catalunya, 
el qual manifesta: 

«Bon dia a tothom: 

En nom del Grup municipal socia
lista, aquesta és la nostra explicació 
de vot. 

Volem, en primer lloc, felicitar a tots 
els regidors elegits el passat 28 de 
maig, i també al nou Alcalde Sr. Lucas 
Raga, qui per la voluntat i pacte de 7 
regidors (representants de 4 partits: 
CiU, PP, ERG i UGI) ha estat elegit 
legalment. 

Els 6 regidors del PSC hem votat a 
Jaume Antich perqué, amb tota 
seguretat, aixo és el que volien els 
nostres votants i el que vam dir que 
faríem durant la campanya. Natros no 
hem enganyat a ningú. 

Ara fa 4 anys, els representants 
deis 4 grups que formen el nou Equip 
de govern municipal ens van dir que 
col.laborarien en aquelles coses que 
fossin beneficiases peral poble. Des 
de l'Equip de govern socialista vam 
intentar i aconseguí un acord de tots 
e ls grups en un "Prog rama de 
Prioritats" que és el que s'ha dut a 
terme aquests 4 anys i, a més a més, 
alguns regidors d'altres grups han 
tingut delegacions especials fins avui. 

També, ara fa 4 anys, va dir el 
representant del CDS (que ara és el 
d'UGI) i el d'ERC que respectaven la 
llista més votada tal com havien dit a 
la campanya. Avui és evident que no 
han fet el mateix. 1 malgrat que, com 
ja hem dit abans, el que vostes han fet 
avui és legal, també hem de dir-los 
que han enganyat a molta gent del 
poble i, sobretot, a molts deis seus 
votants que encara ahir no es podien 
c reure que vostes avui fessin el que 
acaben de fer. 

Pero tampoc és nou aquest "pac
te". Fa 4 anys, ja estava fet i es va 
trencar la nit abans. Aquesta vegada, 
el que ja havien pactat abans de les 

Eleccions, s'acaba de fer realitat avui. 

1 és cert que els 1 .31 O vots del PSC 
(que representen el 39% deis votants) 
són menys (com diuen alguns de 
vostes, per justificar-se) que la suma 
deis 646 de CiU, 6 11 del PP, 423 
d'ERC i 405 d'UGI que, tots junts, tan 
2.085. Pero també és veritat que, no 
sois els 4 Partits es van presentar per 
separat sinó que, durant la campanya 
alguns de vostes van afirmar que 
deixarien que governés la llista més 
votada, cosa que ara no han complert. 

Pero és més, si bé és cert que a mi 
no em van votar 2.085 persones, a qui 
vostes acaben de fer Alcalde 
d'Ulldecona no el van votar 2. 7 49 
ulldeconencs. 

1 passem a un altre tema : la gestió 
teta i la forma d'actuar. És tan evident 
que Ulldecona i els seus Barris han 
millorat moltíssim durant els darrers 
16 anys, que fins i tot ho reconeixen 
vostes, i a més a més, si encara tenen 
dubtes poden preguntar-he a la gent 
d'altres poblacions. 1 tothom sap que 
hi han hagut 8 anys de govern de 
majoria i uns altres 8 en minoria. 1 
vostes saben, millor que ningú, que la 
major part de les participacions 
d'entitats i associacions locals. 1 que, 
en contra del que vostes han dit, tant 
de bo que tots els ajuntaments 
tinguessin el mateix endeutament que 
té el d'Ulldecona. 

Esta ciar, dones, que no són aquests 
els autentics motius d'aquest "pacte". 
¿Quina és dones l'explicació? 

Fa ja 16 anys que, a la nostra Vila, 
algunes de les "forces ocultes" que 
havien manat sempre, personalment 
o des de l'ombra, (són aquells que 
diuen "natros no ens hem de posar al 
davant, hem de manejar els fils i que 
facin el treball els altres"), estaven 
sense poder-se aguantar més, havien 
de tornar a manar com fóra, no podien 
consentir per més temps que 
l'ajuntament estigués governat per 
persones no addictes, "no controlades 
per ells". Ara ja estan satisfetes. La 
jugada els ha sortit bé: m'han treta mi 
i als socialistes del govern municipal i 
tornaran a manar ells (u ns des de di ns 
i els altres des de tora). Encara que 
per aconseguir-ho, algú s'hagi hagut 
de "tragar" algun jurament. 

Finalment, Sr. Alcalde: personal
ment i en nom del Grup municipal 
socialista, enhorabona i sort. Enho
rabona, perque és un gran honor ser 
!'Alcalde d'Ulldecona. 1 sort, perque la 

necessitara. 1 no per voste (li ho 
asseguro) , sinó per !'estigma que 
tenim al nostre poble peral qui volem 
el millor, li desitgem molta sort. 

Visea Ulldecona! Visea Catalunya!» 

Finalment, tanca l'acte el Sr. Alcal
de, el qual manifesta: 

"En primer lloc, vull felicitar a tots 
els membres del nou consistori. Avui 
comen9a una nova legislatura al 
nostre Ajuntament; uns estarem al 
govern i altres a l'oposició, pero tots 
plegats i per damunt de qüestions 
ideologiques i partidistes que ens se
paren, treballarem junts, sens dubte, 
al servei d'Ulldecona i els seus Barris. 

Vull manifestar el meu agra·iment a 
tots els companys regidors que m'han 
votat, per la confian9a que han 
dipositat en mi.Coma fill d'Ulldecona 
que sóc, que l'estimo per damunt de 
tot i que em sento faldut fins a la 
medul.la, el fet d'ésser nomenat Al
calde és molt important pera mi: per 
tant és aquest un moment molt 
emocionant, molt emotiu i d'especial 
significació per a un servidor. 

En qualitat de nou alcalde electe, 

em dirigeixo ara a la gent d'Ulldecona 
i deis seus Barris amb una cordial 
salutació. A les dones i homes que 
esteu aquí presents i a ls que no hi 
són. A tots els que m'han votat i als 
que no ho han fet. A tots, a tothom la 
meva salutació més sincera. 

Prometo des d'aquest mateix instant 
dedicar-me en cos i anima al servei 
del meu poble. Al servei de tots i 
cadascun deis ve·ins d'Ulldecona i deis 
seus Barris. Vull ser !'alcalde de tots, 
!'alcalde de les persones i ' obert al 
dialeg amb tothom. Seré receptiu a 
tota mena de suggerencies sempre 
que siguin profitoses pertirar endavant 
la nostra Vila. L'Alcalde i els regidors 
han d'estar sempre al servei del poble 
i deis seus ciutadans. Mai a l'inrevés. 

Voldria ara constatar que la 
legitimitat de la coalició formada per: 
UGl-ERC-PP-CiU, esta avalada per 
una serie de raonaments de pes: 

- El 62% deis electors han votat per 
una alternativa al Sr. Jaume Antich, 
per un canvi, per una renovació. 

- Única manera que tothom pugui 
treballar per Ulldecona. 
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- Per canviar l'estil de governar, 
fent-lo més participatiu i respectuós 
envers les persones i prestant atenció 
especial a la situació alarmant en que 
es troben molts de sectors economics 
locals. 

- Un govern el més plural possible i 
renovació de l'equip de govern. 

- La llei ho contempla i és part de les 
regles del joc democratic. 

- A més tots quatre partits assolim 
aquest compromís amb un alt sentit 
de responsabilitat, deixant-nos de 
polítiques partidistes i centrant-nos 
en un objectiu comú, treballar des de 
l'Ajuntament per Ulldecona i els seus 
Barris. 

Esperem comptar amb la vostra 
col. laboració. Moltes gracies i molt 
bon dia. 

VISCA ULLDECONA 1 V ISCA 
CATALUNYA!!". 

Essent les dotze h. i trenta minuts, 
el Sr. Alcalde aixeca la sessió, de tot 
el qual se n'estén la present acta de 
que, coma Secretari, en dono fe. 

L'Alcalde President 
El Secretari 
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Ajuntament d'Ulldecona 

Edicte 
Mitjanc;:ant Resolució de data 3/07/ 

1995, aquesta Alcaldia ha determinat 
en quatre el nombre deis membres 
de la Comissió de Govern de l'Ajun
tament d'Ulldecona, que estara inte
grada per l'Alcalde-president i pels 
següents regidors: 

- Sr. XAVIER MARTÍNEZ MADRI
GAL 

- Sr. JOSEP-LLUÍS MILLAN 
MASDEU, i 

- Sr. CELESTÍ HERVAS PICAZO. 
En virtut d'aquesta mateixa Reso

lució, es deleguen en la Comissió de 
Govern, com a organ col.legiat de 
l'Ajuntament d'Ulldecona, les se
güents atribucions: 

1.CONTRACTACIÓ/ APROVACIÓ 
DE DESPESES.-

a) La contractació d'obres, serveis 
i subministraments que, de conformitat 
amb les Bases d'Execució del Pres
supost General, s'aprovin anualment 
juntament amb aquest, no siguin 
competencia del Ple de la Corporació 
o del seu President. 

b) La competencia pera subscriure 
els contractes a que es refereix 
l'apartat anterior comporta la facultat 
d'aprovar el projecte, el plec de 
clausules administratives particulars, 
el plec de prescripcions tecniques, 
l'expedient de contractació i la 
despesa, la facultat d'adjudicar el 
contracte i formalitzar-lo, i totes les 
altres facultats que la legislació 
atribueix a l'organ de contractació. 

2. CONCESSIÓ DE LLICENCIES.
a) L'atorgament de !licencies 

municipals, de conformitat amb les 
ordenances vigents, pera la realització 
de les segünets activitats: 

- Construccions, instal.lacions i 
obres. 

- Auto-taxis i altres vehicles de 
lloguer. 

- Obertura d'establiments i exercici 
d'activitats economiques. 

- Ocupació de sepultures, nínxols, 
terrenys per a mausoleus i panteons 
en els cementiris municipals, de 
conformitat amb el que disposa l'article 
57, en relació amb el 60, del Regla
ment de Patrimoni deis ens locals. 

- Obertura de sondatges o rases en 
terrenys d'ús públic i qualsevol remo
guda en la via pública del paviment de 
les voreres. 

- Ocupació de terrenys d'ús públic 

amb taules i cadires amb finalitat lu
crativa, i 

- Entrades de vehicles a través de 
les voreres i les reserves de via públi
ca per a aparcament, carrega i 
descarrega de mercaderies de 
qualsevol mena. 

Aquesta delegació d'atribucions 
tindra efectes des del dia següent al 
de la data de la Resolució referida. 

La qual cosa es fa pública en 
compliment de la legislació vigent. 

Ulldecona, 6 de juliol del 1995 
L'Alcalde 

Lluc Raga Sauch 

Ajuntament d'Ulldecona 

Edicte 
Mitjanc;:ant Resolució de data 3/07/ 

1995, aquesta Alcaldia ha nomenat 
els regidors que es relacionaran, amb 
el número d'ordre que s'indicara a 
efectes de prelació, tots ells membres 
de la Comissió de Govern, Tinents 
d'Alcalde de l'Ajuntament d'Ulldecona: 

PrimerTinentd'Alcalde: Sr. XAVIER 
MARTÍNEZ MADRIGAL 

Segon Tinentd'Alcalde: Sr. JOSEP
LLUÍS MILLAN MASDEU, i 

Tercer Tinent d'Alcalde: Sr. 
CELESTÍ HERVAS PICAZO. 

L'ordre de nomenament es tindra 
en compte a efectes de la substitució 
del titular de l'Alcaldia, d'acord amb el 
que es preveu a l'apartat següent. 

Els Tinents d'Alcalde que han estat 
relacionats, nomenats en virtut de la 
resolució esmentada, tindran les fun
cions específiques de substituir, per 
l'ordre del seu nomenament, !'Alcalde 
de l'Ajuntament en cas d'absencia, 
malaltia o impediment que impossibiliti 
a aquest pera l'exercici de les seves 
atribucions. Així mateix, hauran 
d'exercir les funcions de !'Alcalde en 
els suposits de vacant a l'Alcaldia, fins 
que prengui possessió el nou Alcalde. 

El nomenament deis Tinents 
d'Alcalde efectuat sera eficac;: i per 
tant, tindra efectes, si en el termini de 
tres dies habils, comptats des de la 
notifica ció personal de la corresponent 
resolució, el regidor nomenat no pre
senta, davant de l'Alcaldia, la renúncia 
expressa al mateix. 

La qual cosa es fa pública en 
compliment de la legislació vigent. 

Ulldecona, 6 de juliol de 1995 
L'Alcalde 

Lluc Raga i Sauch 

Ajuntament d'Ulldecona 

Edicte 
Mitjanc;:ant Resolució de data 6/7/ 

1995, aquesta Alcaldia, escoltats els 
portaveus deis grups polítics muni
cipals representats en la Corporació , 
i havent-se definit previament les arees 
de gestió del govern municipal, va 
nomenarvice-presidents de les comis
sions informatives permanents els 
següents regidors de la Corporació 
municipal: 

• Comissió Informativa de Gover
nació, Sr. Agustí-Angel Verdiell Sola. 

• Comissió Informativa d'Activitats 
Economiques, Sr. Josep-Lluís Millan 
Masdeu. 

• Comissió Informativa de Cultura, 
Sr. Xavier Martínez Madrigal. 

• Comissió Informativa de Sanitat i 
Serveis Socials, Sr. Celestí Hervas 
Pi cazo. 

• Comissió Informativa d'Urbanisme 
i Medi Ambient, Sr. Jerónimo Castell 
Guarch. 

• Comissió Informativa d'Hisenda 
(Comissió Especial de Comptes), Sr. 
Adria Queralt Ferré. 

Els vice-presidents de les 
comissions informatives permanents 
de l'Ajuntament nomenats en virtut de 
la present Resolució, que han estat 
relacionats en la mateixa, tindran les 
funcions específiques de substituir, 
dintre de l'ambit de cada Comissió, 
!'alcalde de l'Ajuntament, qui ostenta 
la presidencia natural de totes les 
comissions, en cas d'absencia, ma
laltia o impediment que impossibiliti a 
aquest per a l'exercici de les seves 
atribucions. Així mateix, hauran 
d'exercir les funcions del President en 
els suposits de vacant a l'Alcaldia, fins 
que prengui possessió el nou alcalde. 

El nomenament deis vice-presi
dents sera eficac;: i, per tant, tindra 
efectes, si en el termini de tres dies 
habils, comptats des de la notificació 
personal de la present, el regidor no
menat no presenta, davant de l'Al
caldia, la renúncia expressa al mateix; 
tot aixo sense perjudici de la seva 
publicació en el Butlletí Oficial de la 
província i en el Butlletí lnformatiu 
Municipal. 

La qual cosa es fa pública en 
compliment de la legislació vigent. 

Ulldecona, 6 de juliol de 1995 

L'Alcalde 
Lluc Raga Sauch 

Ajuntament 
d'Ulldecona 

E dicte 
Mitjanc;:ant Resolució de data 3/07/ 

1995, aquesta Alcaldia ha determinat 
en quatre el nombre deis membres 
de la Comissió de Govern de l'Ajun
tament d'Ulldecona, que estara inte
grada per l'Alcalde-president i pels 
següents regidors: 

- Sr. XAVIER MARTÍNEZ MADRI
GAL 

- Sr. JOSEP-LLUÍS MILLAN MAS
DEU, i 

- Sr. CELESTÍ HERVAS PICAZO. 
En virtut d'aquesta mateixa Reso

lució, es deleguen en la Comissió de 
Govern, com a organ col.legiat de 
l'Ajuntament d'Ulldecona, les se
güents atribucions: 

1. CONTRACT ACIÓ / APROV ACIÓ 
DE DESPESES.-

a) La contractació d'obres, serveis 
i subministraments que, de conformi-

tat amb les Bases d'Execució del 
Pressupost General , s'aprovin anual
ment juntament amb aquest, no siguin 
competencia del Ple de la Corporació 
o del seu President. 

b) La competencia pera subscriure 
els contractes a que es refereix l'apar
tat anterior comporta la facultat 
d'aprovar el projecte, el plec de clau
sules administratives particulars, el 
plec de prescripcions tecniques , l'ex
pedient de contractació i la d~spesa , 

la facultat d'adjudicar el contracte i 
formalitzar-lo, i totes les altres facul
tats que la legislació atribueix a l'organ 
de contractació. 

2. CONCESSIÓ DE LLICENCIES.
a) L'atorgament de !licencies mu

n icipals, de conformitat amb les 
ordenances vigents, pera la realització 
de les segünets activitats: 

- Construccions, instal.lacions i 
obres. 

- Auto-taxis i altres vehicles de 
lloguer. 

- Obertura d'establiments i exercici 
d'activitats economiques. 

Activitats Municipals 
Teniu aquí una mostra no exhaus

tiva sobre allo en que s'ha treballat 
aquests primers mesos de govern. 
Aquí hem de fer una crítica forc;:osa a 
!'anterior equip de govern, per quant 
tota la informació que se'ns va faci litar 
en fer el canvi, fou un foli amb 8 o 1 O 
1 ínies de temes pendents, pero a més 
a més així: 

- Doble via 
- Llum Miliana 
- Tema Castell 

enteníem i entenem que no era 
aquesta una forma correcta de fer un 
traspas de poders i competencies, 
pero .... 

Urbanisme 
S'ha treballat amb urgencia el tema 

de les obres del PUOS, donat que el 
3 d'agost havien d'estar les memories 
sobre les obres sol.licitades. 

Finalment es van incloure la del 
col.lectord'obres pluvials, urbanització 
i clavegueram de la zona de Pare 
Palau i carrers propers, pujada d'aigua 
al diposit de les Venta lles, i re
construcció del Convent de les Car
melites. 

-
r 

. ; 
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- Ocupació de sepultures, nínxols, 
terrenys per a mausoleus i panteons 
en els cementiris municipals, de con
formitat amb el que disposa l'article 
57, en relació amb el 60, del Regla
ment de Patrimoni deis ens locals. 

- Obertura de sondatges o rases 
en terrenys d'ús públic i qualsevol 
remoguda en la via pública del pa
viment de les voreres. 

- Ocupació de terrenys d'ús públic 
amb taules i cadires amb finalitat lu
crativa, i 

- Entrades de vehicles a través de 
les voreres i les reserves de via públi
ca per a aparcament, carrega i des
carrega de mercaderies de qualsevol 
mena. 

Aquesta delegació d'atribucions 
tindra efectes des del dia següent al 
de la data de la Resolució referida. 

La qual cosa es fa pública en 
compliment de la legislació vigent. 

Ulldecona, 6 de juliol del 1995 

L'Alcalde 
Lluc Raga Sauch 

S'ha treballat molt en el tema del 
Castell, contactes per les obres d'in
frastructura que falten, per les ex
cavacions arqueologiques, i sobre el 
seu aprofitament. Al mateix temps 
s'estan fent les obres de condi
cionament de les basses de l'Ermita, 
Llecuna i Ventalles, que han d'estar 
acabades al 30 de setembre, obres 
que costen 3.500.000 PT A totalment 
subvencionades per Medi Natural. 
Paral.lelament, hi ha hagut reunions 
pel tema de la llum de la Miliana, on 
quasi es va perdre la subvenció que hi 
havia (uns 6 milions) per mancances 
anteriors .. . S'han fet també reunions 
amb els afectats per la doble via de 
cara a solventar els problemes que 
van sortint i no quede ningú perjudicat, 
i també per mirar de solucionar el 
tema deis Lligallos que tan perjudica 
als pastors. 

Cultura 
Per qüestions de temps s'ha 

treballat i molt en el tema de testes, 
tant deis Barris com de la Vila. Es va 
confeccionar per via d'urgencia tot un 
bon dossier per demanar moduls de 
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F.P. a Ensenyament, on van partici
par la Cooperativa, l'Associació d'Em
presaris, l'lnstitut i la Unió de Comen;:. 
Era incomprensible que la reforma 
educativa contemple moduls de F.P. 
en abundancia als lnstituts d'Amposta, 
La Rapita, Alcanar i La Sénia, i a Ull
decona no n'hi hagi ni un. Pensem 
que aquest tema se solventara, pero 
sera difícil per aquest curs. 

Enguany s'ha suprimit la CUCA, les 
ESCOLES D'INICIACIÓ ESPORTIVA 
se l'han practicament menjat, ja que 
la canalla ha valorat més (les 
inscripcions ho demostren) fer esport 
tot l'estiu, i aquí Nando en té la culpa 
en el bon sentit. Per tant i vist l'elevat 
cost que tenia i la manca d'inscripcions 
i pressupost municipal, es va decidir 
de moment no fer-la. 

D'altra banda, l'Ajuntament propa
sara al Sr. MIQUEL QUEROL 
GA V ALOA, tota una autoritat en el 
món musical, peral Premi Internacio
nal "Catalunya" que atorga tots els 
anys la GENERALITAT a personalitats 
nacionals i internacionals que s'hagin 
distingit en diferents tasques. 

Hisenda 
Aquí s'ha treballat basicament en 

anar investigant la situació economica 
real de l'Ajuntament, i en comen9ar a 
exercir un control sobre tota la despesa 
que es fa, mirant d'obtenir millors 
preus, assegurant pero dates de paga
ment. Ja us ho explicarem en detall. 

Sanitat i Serveis Socials 
S'ha seguit treballant el tema de la 

--- -=3()-=-

CREU ROJA, per arribar a tenir els 
socis que fan falta per consti tui r 
l'Assemblea Local, i veure si d'aquesta 
forma es pot disposar d'una ambu
lancia que tanta falta fa. 

L'altre tema que es va emprendre 
rapid , fou la situació del Centre de 
Día, contactant amb l'ASSOCIACIÓ 
PROVINCIAL DE JUBILATS 1 PEN
SION ISTES per mirar de desbloquejar 
la situació que tant de malestar venia 
produint entre els jubilats locals. 

L'ASSOCIACIÓ PROVINCIAL va 
enviar una carta a la seua Delegació 
local dient-li que convoqués assem
blea amb data límit 31.7. Aquesta 
assemblea no es va convocar i al cap 
d'uns dies la Junta va presentar la 
dimissió. En aquests moments s'han 
entregat ja les claus per part de 
!'anterior directiva, i l'Ajuntament ha 
nomenat una gestora pera continuar 
obrint de moment i preparar una 
assemblea que decid ira nova junta, si 
es continua lligats a Tarragona o no, 
i tots els temes referits a un local , que 
el nou equip de govern vol que sigue 
per a tots els jubilats del poble sense 
distincions de cap classe. 1 sense 
tensions, que puguen gaudir en pau i 
salut. 

Activitats economiques 
Hi ha hagut reunions amb la UNIÓ 

DE COMER<;, el comer9 local de
mana el control de la venda am
bula nt i que tothom pague les 
matrícules i impostes que li toquen, 
cosa ben logica. S'avisara a tothom 

i s'exercira un control. 

També preocupa el tema de la ven
da de mobles en diumenge i les de
núncies que han ocasionat que s'hagi 
de tancar. La possibilitat de demanar 
la classificació d'Ulldecona com a 
municipi turístic, és practicament 
l'única solució que hi ha. 

Hi ha hagut diversos contactes pel 
tema Polígon, amb carta inclosa al 
Conseller d'lndústria explicant-l i qui
na és la situació real d'Ulldecona. Ara 
hi ha diverses visites concertades 
sobre aquest tema per a després de 
Festes, el Polígon és basic i s'anira a 
totes. De moment es fara l'enjar
dinament de tota la zona a la vora de 
!'Autopista, almenys ja es veura algu
na cosa. 

S'esta treballant en la posada en 
marxa del SERVEI CATALA DE 
COL.LOCACIÓ, que permetra a 
tothom, empreses i treballadors, 
introduir les seues dades a una xarxa 
a nivell de tot Catalunya, de manera 
que uns i altres tindran accés a les 
feines que s'oferten, o als treballadors 
que hi ha disponibles. 

Hi ha hagut un parell de reunions 
amb Unió de Comer9, la Passió i el 
sector de la restauració de cara a fer 
una promoció conjunta, al temps de la 
Passió i també la resta de l'any. Es 
tractaria de fer una oferta conjunta 
que inclogués visites a llocs d'interes, 
Castell, Ermita (pintures) Panta, etc. 
que pogués atreure visitants a 
Ulldecona. Al mateix temps es va 
parlar de la conveniencia de que hi 
hagués un organ isme que portés a 
te rme aquesta i altres tasques de 
tipus turístic, coincidint entre tots, en 
la necessitat de la creació d'un Pa
tronat Municipal de Turisme. Final
ment també es va apuntar la pos
sibilitat de fer unes Jornades Gas
tronomiques en dates favorables, de 
cara a la promoció de la cuina i els 
restaurants locals. 

En el tema agrícola, dirque s'estudia 
la possibilitat de crear un servei de 
Policía Rural i que inclogue tot el 
referent a tites, camins, etc. , que ara 
originen bona quantitat de problemes. 
També afegir que es va procedir a la 
reparació de 17 Km. de camins mal
mesos per les pi u ges d'octubre passat, 
i que s'havien reparat provisionalment, 
obres subvencionades totalment pel 
Ministeri d'Agricultura. 

Finalment i en el tema camins, feu-

nos-en arribar aquella informació o 
suggerencies que considere u oportu
nes, i d'acord amb el pressupostfarem. 

Fira d 'Ulldecona 
Dir que es va procedir al canvi 

reglamentari de President com a 
conseqüencia deis canvis polítics 
produHs a l'Alcaldia, pel que l'actual 
Alcalde, Lluc Raga, és el nou president 
de Fira d'Ulldecona. 

La resta del Comité Directiu conti
nua com estava, amb l'única subs
titució de Narcís Ponce per Xavier 
Ferrer a petició propia. 

S'han fet varíes reunions del Comité 
i Anabel Escoto i Antonio González, 
foren escollits perdura terme la tasca 
d'omplir la Fira. De moment i quan 
encara falten dos mesos, podem dir 
que el nivell d'ocupació és molt bo a 
!'exterior, i bo a !'interior, pel que es 
pensa que junt a diverses modifi
cacions que es pensen introduir la 
Fira-95 que a més a més té un día 
més, marcara un pas endavant molt 
important. 

A.D.F. (Agr. de Defensa Forestal) 
Aquesta Agrupació creada ja fa uns 

quants anys i integrada per l'Ajun
tament, propietaris forestals i volun
taris per anar a apagar toe, o plantar 

havia tingut una vida més que discre
ta i passat inadvertida. 

Diguem-ho ciar, rebia una subven
ció anual destinada a adquirir mate
rial, que un cop adquirit utilitzava 
l 'Ajuntament (walky-talky , moto
serres, etc.) i per a poca cosa més 
servia l'ADF si descomptem l'esfor9 
deis voluntaris en moments d'apagar 
foc, o en plantades, que molts cops 
després no anava a regar ningú. 

En aquests moments i un cop efec
tuats els canvis que la nova situació 
política demanava, s'han fet varíes 
reunions de la Junta Directiva, i 
estructurat la feina en tres grups de 
treball : el de prevenció de toes (neteja 
de boscos, camins, inventari de punts 
d'aigua, accessos, etc.), el de repo
blació (zones a repoblar, la seua de
fensa, especies a plantar, i sobretot el 
seu manteniment) i el d'extinció (a 
col. laborar amb els bombers, amb 
mitjans tecnics i materials i amb conei
xement preví del terme). 

Es pensa anar portant un treball 
seguit i coordinat, i implicar tots els 
sectors socials especialment els joves 
mitjan9ant les Escales i l'lnstitut, i els 
pagesos per moltes i variades raons 
(cu bes, experiencies en focs i sobretot 
tallafocs, etc.). 

INFORMA CIÓ MUNICIPAL 

Afegir finalment que qualsevol per
sona interessada pot participar en 
qualsevol deis grups, i si té cuba, 
facilitar la seua adre9a i telefon per si 
de cas. 

Governació 
Hi ha hagut una reunió de la Junta 

de Seguretat per avaluar la situació 
actual , i futures actuacions sobretot. 
També s'ha anat de pressa en el tema 
deis objectors, per saber quants i qui 
eren, i fer una distribució racional de 
les tasques que han de fer. La resta 
de tasques d'aquesta Comissió han 
consistit en racionalitzar i ordenar a 
nivell intern la tasca deis funcionaris i 
personal divers de que disposa l'Ajun
tament "brigada" inclosa. S'espera 
amb aquesta tasca, un estalvi de cos
tos i un millar aprofitament del treball 
de tothom. 

Es pensa també en efectuar una 
reordenació del transit, pel que també 
demanaríem la col.laborac ió de 
tothom en aquells carre rs o casos 
concrets en que penseu que es pot 
millorar alguna cosa. 

Restem oberts a qualsevol sugge
rencia que ens vulgueu fer i ens 
comprometem a estudiar la seua 
viabilitat. 
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Escoles Esportives Municipals. Curs 94/95 
Finals Territorials de la Competició de Tennis de Taula -Jocs Esportius Escolars de Catalunya 

Esport:TENNISDETAULA Fase: FINALSTERRITORIALS 
Lloc: ASCÓ Data: 25-03-95 
Modalitat: PER ESCOLES Competició: INDIVIDUAL 

Participant Cat. N. part. Lloc final 

Rosa Minguet AF 20 4a. territorial 
Pedro Nafre AM 20 4t. territorial 
Enrique Corraliza AM 20 68. territorial 
Mª Carmen Martín IF 20 3a. territorial 
Dolors Verdiell IF 20 7a. territorial 
Javier Ferré IM 20 Campió territorial 
Manel Corraliza IM 20 Subcampió territorial 
Felix-Marco CM 20 Campió territorial 
Marc Burato CM 20 Subcampió territorial 
Vicern;: Beltran CM 20 88. territorial 

Participant Fase Semifinals Territorial 
Laia Labern ia IF 20 1 Oa. territorial 
Daniel Reverter IM 20 1 Oe. territorial 

Esport:TENNISDETAULA Fase: FINALSTERRITORIALS 
Lloc: ASCÓ Data: 1-4-95 
Modalitat: PER ESCOLES Competició : PER EQUIPS 

Equip Categ. N. Equips Lloc final 

Ramón y Cajal IF 12 Campiones territorials 
Ramón y Cajal IM 12 Campions territorials 
Sales i Ferré CM 12 Campions territorials 

Fase Final de Catalunya de la Competició 
de Tennis de Taula 
Esport: TENNIS DE TAULA 
Fase: FINALS DE CATALUNYA 
Lloc: TORREGROSSA (LLEIDA) Data: 6-5-95 
Modalitat: PER ESCOLES Competició : INDIVIDUAL 

Participant Cat. N. part. Lloc final 

Mª Carmen Martín IF 24 6a. de Catalunya 
Manel Corraliza IM 24 98. de Catalunya 
Javier Ferré IM 24 108. de Catalunya 
Marc Burato CM 24 78. de Catalunya 
Félix-Marco CM 24 98. de Catalunya 

Finals de Catalunya de la Competició 
de TennisTaula per equips 

Esport: TENNIS DE TAULA 
Fase: FI NALS DE CATALUNYA 
Lloc: MÓRA LA NOVA Data: 13-5-95 
Modalitat: PER ESCOLES Competició: PER EQUIPS 

Equip Categ. N. Equips Lloc fi nal 

Ramón y Cajal 1 F 12 58. de Catalunya 
Ramón y Cajal 1 M 12 Campions de Catalunya 
Sales i Ferré CM 12 Subcampions de Catalunya 

Participants: per equips. 

lnfantil-Femení 

Mª Carmen Martín 
Dolores Verdiell 
Laia Labernia 
lmma Querol 
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lnfantil-Mascul í 

Javier Ferré 
Manel Corraliza 
Josep Torrent 
Ornar Marín 

Cadet-Masculí 

Félix-Marco 
Marc Burato 
Viceny Beltran 
Jordi Barrera 

Entrenadors: Ramon Ferré - Nando 
Resultats esports d'equip 
Esport: FUTBOL-SALA Categoría: INFANTIL-MASCULÍ 
Equip: RAMÓN Y CAJAL 

Lliga Comarcal - Classificació Final 

Equips JU GU EM PE Fav Con p 

P.M.E. La Rapita 8 7 o 54 19 14 
C. Setze de Febrer 8 7 o 50 15 14 
Teresa Subirats 8 6 1 1 29 17 13 
Ramón y Cajal 8 4 1 3 43 27 9 
Sant Lloren\: 8 4 1 3 18 21 9 
Caries 111 8 2 1 5 28 47 5 
Sol de Riu 8 2 o 6 15 64 4 
Dinamic's S.B. 8 2 o 6 18 37 4 
C.S. Família 8 o o 8 o 8 o 
Esport: FUTBOL-SALA Categoria : CADET-MASCULÍ 
Equip: SALES 1 FERRÉ 

Lliga Sector - Classificació Final 

Equips JU GU EM PE Fav Con p 

C.S. Familia 12 11 o 111 38 22 
Julio Antonio 11 10 o 104 24 20 
Garcia Gabanes 11 7 o 4 70 58 14 
EIE Alcanar 11 4 6 37 51 9 
Daniel Mangrané 9 3 o 6 25 65 6 
Sales i Ferré 12 2 1 9 32 87 5 
C. Consolació 12 1 o 11 32 88 2 

Entrenadors per equips: 

Futbol-Sala IM Marc Cesar 
Futbol-Sala CM Marc Cesar 
Basquet CF Guil lem Giner 
Basquet CM Nando 

Esport: BÁSQUET Ca!egor ia: CADET-FEMENÍ 
Equip: SALES 1 FERRE 

Ll iga Sector 

Classificació Final 

Equips JU GU PE Fav Con p 

Blanca d'Anjou 10 10 o 490 168 20 
S. Familia 10 7 3 354 263 17 
C. Teresia 10 6 4 321 259 15 
Sales i Ferré 10 5 5 259 278 14 
St. Jordi 10 2 8 223 491 12 
C. Consolació 10 o 10 130 318 10 

Esport: BÁSQUET Ca!egoria: CADET-MASCULÍ 
Equip: SALES 1 FERRE 

Lliga Territorial 

Classificació Final 

Equips JU GU PE Fav Con p 

Martí Franques 8 7 1 381 268 15 

C. Teresianes 8 5 3 403 312 13 

Sales i Ferré 8 4 4 347 313 12 

Julio Antonio 8 3 5 274 311 11 

E. Joan XXIII 8 7 284 467 9 

El C.F. ULLDECONA s'ha posat en 
marxa novament per comenyar una 
altra temporada. Problemes els de 
sempre, pero amb il. lusió i ganes per 
part de tots, es van superant, i noves 
fornades de joves jugadors donen 
vida i continu"itat a l'esport més arrelat, 
i sens dubte més antic que es practica 
a Ulldecona. Ramon Pla, l'actual 
president, ens posa al corrent de 
l'actualitat del Club, i ens recorda i 
recordem, que fer-se soci és una for
ma tacil d'ajudar el C.F. ULLDECO
NA. 

El proper dia 26 d'agost, dissabte, 
es fara la presenta ció de tots els equips 
del Club, a partir de les 4 de la tarda, 
i a les 6 hi haura un partit contra 
l'Alcanar. 

Enguany el Trofeu de Festes el 
jugaran LA SÉNIA, LA GALERA, el 
MASDENVERGE i l'ULLDECONA, i 
el primer partit de lliga sera 1'11 de 
setembre contra el CAMARLES aquí 
al camp nostre. 

El Club tindra 6 equips en com
petició, el primer, el juvenil, el cadet, 
!'infantil, l'aleví i el benjamí. És sens 
dubte un moviment social important 
que manté entretinguts molts joves i 
xiquets, i que a banda d'ensenyar-los 
a jugar a futbol , els va fent també com 
a persones. 1 en aixo mai s'agraira 
prou als entrenadors i delegats, la 
tasca desinteressada que fan. 

Equips i entrenadors: Primer: 
Ramon Querol, Juvenil: Vicent Estellé, 
Cadet: Juanjo Raga, Infantil: Vicent 
Castell, Aleví: Batiste Subirats, 
Benjamí: Joan M. Bordes. 

Futbol 

Plantilla actual del primer equip: 
Osear Marín, Manolo Bobes, Jordi 
Baron, Lluc Raga, Toni Ruíz, Xavi 
Pla, Raül Fusté, Dani Concepción, 
Ramon Pla, Ferran Vericat, Enrie 
Campil lo, Amadeu Ferré, Esteban 
Sevilla, Justo Esteban, Ramon 
Segarra. 

Junta Directiva 
La Directiva d'enguany és prac

ticament la mateixa de l'any passat, i 
la formen: Ramon Pla, Jau me Romeu, 
Jordi Carapuig, Manel Martorell, Josep 
V. Alonso, Tina Sancho, Mario 
Subirats, Benjamí Ballester, Josep LI. 
Millan, Antonio Jerónimo, Santos 
Morcillo, Lluís Fusté, Víctor Fumadó, 
Joan Bort i José V. Serrano. 

En relació a la plantilla del primer 
equip, que no és molt llarga com es 
pot observar, dir que s'esta a !'espera 
de que dos jugadors importants, Pep 
Millan i Tomas Mora es puguen incor
porar novament, i no es descarta tam
poc alguna nova incorporació. 

Finalment fer una crida a fer-se soci 
del Club, hi ha diverses quotes amb 
diversos drets: jubilat 4.000 PT A, nor
mal 7.000, 10.000 i 15.000. Actual
ment el C.F. ULLDECONA té una 
mica més de 200 socis, i aixo entenem 
que és poc per Ulldecona. Animeu
vos!! ! 

Futbol-sala . 
A finals de juliol, el darrer cap de 

setmana, van tenir lloc novament les 
24 HORES DE FUTBOL-SALA. Una 
competició oberta a tothom, una 
autenticaJesta majar del Futbol-Sala 

ESPORTS 

i que reuneix malta gent, tant jugant 
com a veure els partits. 

Va haver-hi partits de categoria al 
llarg de tota la competició, pero sens 
dubte la final fou un autentic espec
tacle, i és que el joc d'atac amb bons 
atacants, és la salsa del Futbol-Sala. 
TRANSMONTSIA va guanyar 9-6 a 
ALMORRANES, que van arribar a 
anar guanyant 6-4, pero al davant 
tenien un gran equip, i sobretot dos 
jugadors que fa anys que juguen junts 
i fan un tandem mortal per l'equip 
contrari : Marc Labernia i Juanjo Se
rrano. Al final remuntada espectacu
lar i del 6-4 es passa al 6-9, i aixo que 
l'actuació d'ALMORRANES fou molt 
bona, i elsÓscarGrau, Vicent Prades, 
Tomas Mora, etc. van fer també un 
gran partit. 

Marc Labernia seria proclamat 
també com a millar jugador de les 24 
HORES, i els equips KOL.LECTIU i 
IMPACTE quedarien en 3r. i 4t. lloc. 
Amb !'entrega de Trofeus per part del 
nou Alcalde Lluc Raga, es clouria una 
nova edició de les 24 HORES DE 
FUTBOL-SALA. 

NOTA: A partir del proper número, 
PACO CALLARISA i NANDO SORLÍ 
passaran a ser els responsables de la 
secció d'Esports de l'lnformatiu. Són 
dues persones molt conegudes i molt 
lligades al món de l'esport, cadascú 
en uns apartats, i creiem que ideals 
pera fer aquesta tasca. Només agrair
los per endavant la seua col.laboració, 
i qualsevol tema que vulgueu fer sortir 
a l'lnformatiu, ja sabeu a qui adreyar
vos. 
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Grup 1Wirling i Banda 
El nostre grup de joves atletes, "Club 

Twirling Ulldecona", van participar la 
temporada passada en diversos 
campionats de Twirling. El primer va 
ser un campionat provincial el qual es 
va realitzar amb dues eliminatóries 
previes i les participants faldudes que 
van quedar classificades en un deis 
tres primers llocs en cada una de les 
diverses categories: infantil, cadet, 
júnior i senior; dintre de les modalitats: 
individual, duo, equip i grup, van par
ticipar en el "X campionat d'Espanya 
de Twirling Baton". Aquest es va 
realitzar a Blanes els passats dies 15 
i 16 d'abril i les classificacions 
obtingudes varen ser: 

MODALIT AT SOLO 
Categ. Infantil: 

7a. Mireia Figueres 
Categ. Cadet: 

4a. Maria Ciudad 
Categ. Júnior: 

1a. Neus Gil 
3a. Yolanda Caballé 

Categ. Senior: 
3a. Andrea Rubio 

MODALIT AT DUO 
Categ. Infantil: 

1 a. Laura López i Anabelen Royo 
Categ. Júnior: 

4a. Jessica Castell i Ainhoa Cata
lán 

MODA LIT AT EQUIPS 
2n. Equip CADET 
2n. Equip JÚNIOR 
3r. Equip SENIOR 

MODALITAT GRUP 
1 r. Grup JÚNIOR 
3r. Grup SENIOR 

Aquestes noies també van partici-
par en "la copa d'Espanya", en aquesta 
eliminatoria el grup de Twirling 
d'Ulldecona va quedar en segon lloc. 

1 a més a més, el grup CADET, 
degut a que va obtenir un primer lloc 
va desplac;:ar-se a Anglaterra, concre
tament a la ciutat de Guildford, per 
participar a "La Copa de Clubs" i allí 
van obtenir un quart lloc. Aquest era 
un campionat a nivell Europeu, en el 
qual participaven 9 pa"isos, i Espanya, 
va quedar en 4a. posició. 

Ara un cop acabada la temporada i 
amb molta il.lusió les "inagotables" 
atletes preparen les seves actuacions 
per als próxims campionats. 

A !'igual que el grup de Twirling la 
"Banda de Tambors i Cornetes 
d'Ulldecona" també va obtenir unes 
bones posicions en els campionats, 
en els quals va participar: provincials, 
a Sant Caries de la Rapita; i d'Espanya, 
a Hospitalet. Les classificacions 
obtingudes varen ser: 
- SOLO TAMBOR JÚNIOR: 

3r. Josep Callarisa 
-3~=-~~~~~~~~~~~-

- SOLO TROMPETA JÚNIOR: 
3a. Núria Fusté 

- SOLO TROMPETA SENIOR: 
1 r. Juanjo Fonollosa 

- DUO: 
3r. Juanjo Fonollosa i Roe Fusté 

- BANDA MIXTA: 2a. posició 
- "CHARANGA": 1 a. posició 

Esperem que dia a dia tots aquests 
nens i nenes es vagin superant. 
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